
وضعیت اصفهان در نسبت مصارف به منابع  استان چگونه است؟  

عقب ماندگی ۱۰ درصدی از میانگین کشوری

ورود موج جدید افزایش دما از 
 امروز؛ البته هوا مانند سابق

گرم نمی شود 
 و این داستان
ادامه دارد!
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ایجاد ۲۰۰۰ ظرفیت پارک موتورسیکلت در 
حاشیه معابر شهر اصفهان

 جابه جایی ۸۰ هزار زائر در مرز مهران توسط 
اتوبوسرانی اصفهان

در بعضی از حوزه های 
 آموزش وپرورش 
مازاد نیرو داریم

قطع برق بر زندگی روزمره 
 مردم و واحدهای 
 تجاری و صنعتی 

تأثیر گذاشته است 

دستور  وزیر  اقتصاد 
برای پرداخت وام 

ازدواج به متقاضیان
پژوهشگران درگیر کشف یافته های باستانی 

»کمرزرین« اصفهان هستند
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

شنبه  ۱۰ شهریور ۱۴۰۳
۲۶ صفر ۱۴۴۶

۳۱ آگوست  ۲۰۲۴
شماره ۴۱۶7

۸ صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5۰۰۰ تومان

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

کارشــناس ســازمان هواشناســی گفت: روند افزایش تدریجی دمای هوا 
مجددا از امروز آغاز می شــود اما شــدت گرمای هوا مانند روزهای گذشته 

نخواهد بود.
کبری رفیعی، کارشناس سازمان هواشناسی در گفت وگو با خبرنگار »مهر« 
با اشاره به اینکه روند کاهش دما در کشور تداوم خواهد داشت، گفت: تا روز 
یک شنبه )۱۱ شــهریورماه( مناطق جنوبی و نیمه جنوبی استان سیستان و 
بلوچستان بارش های رگباری همراه با وزش باد شــدید رخ خواهد داد اما 
در مناطق دیگر کشــور جوی آرام انتظار می رود؛ همچنین، روند کاهش دما 
تا دیروز در اکثر نقاط کشور ادامه داشت اما از ابتدای این هفته مجدداً روند 
تدریجی افزایش دما همراه با پدیده وزش باد شدید آغاز می شود ولی موج 
گرمایی با شدت دمای روزهای پیشین را در وضعیت جوی کشور دیگر تجربه 

نخواهیم کرد.
رفیعی در ادامه تأکید کرد: در چند روز آینده در اســتان های واقع در شــمال 

شرق، شرق، جنوب شرق، مرکز کشور، شمال غرب، جنوب غرب و دامنه های 
جنوبی البرز و مرکــزی در بعضی از ســاعات وزش باد شــدید پیش بینی 
می شــود که در برخی نقاط ســبب ایجاد گردوخاک و کاهــش کیفیت هوا 

خواهد شد.

ورود موج جدید افزایش دما از امروز؛ البته هوا مانند سابق گرم نمی شود 

و این داستان ادامه دارد!

 

شهرداری چادگان به اســتناد مجوز به شــماره ۱۴۰۳/۶9 مورخ ۱۴۰۳/۲/۱۸ شورای محترم 
اســامی شــهر چادگان و نامه شــماره ۲۰۳۱/۱/79۴ مورخ ۱۴۰۳/۲/5 هیات محترم تطبیق 
شهرســتان چادگان در نظر دارد جایگاه CNG واقع در بلوار خرمشهر )ازطرف چادگان به داران( را 

جهت بهره برداری به صورت اجاره به اشخاص واجد شرایط به مدت یکسال شمسی واگذار نماید. 
قیمت پایه: با توجه به ارزیابی کارشناس محترم رسمی دادگستری قیمت پایه اجاره ماهیانه به 

مبلغ ۱5۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال و سالانه به مبلغ ۱/۸۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال اعام نموده است. 
میزان سپرده شرکت در مزایده: میزان سپرده جهت شــرکت در مزایده به مبلغ 90/000/000 ریال 

می باشد، لذا شرکت کنندگان می بایستی مبلغ مذکور را به صورت نقداً به حساب 3۱00003423005 
شهرداری چادگان نزد بانك ملی چادگان واریز نمایند و در سامانه الکترونیکی دولت گذاشته شود.

میزان سپرده جهت تضمین قرارداد:

با توجه به ارزیابی هیأت محترم کارشناسان رسمی دادگستری مجموع قیمت تجهیزات، زمین 
و اعیانی شامل )محوطه سازی و دیوارکشی و جایگاه ســوخت گیری و اتاقک های تأسیساتی 
و ســاختمان اداری(  جایگاه مذکور به مبلغ ۱۴۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )یکصد وچهل میلیارد ریال( 
می باشد که در این خصوص ارائه اســناد خزانه و یا ضمانت نامه بانکی جهت انعقاد قرارداد مورد 

قبول می باشد.
ــ بازدید و پیشنهادات موضوع مزایده:

 متقاضیان می توانند جهــت اطاع ازآگهــی مزایده به ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت
 www.setadiran.ir, مراجعه نمایند قیمت های پیشنهادی بایستی فقط بر روی برگه فرم تعهد 

اجاره جایگاه CNG شهرداری چادگان پیشنهاد داده شود.

۱ ـ شــرکت کنندگان می توانند با مراجعه به شــهرداری و از جایگاه مذکور بازدید نمایند و اسناد 
و مدارک شرکت در مزایده و تأییدیه شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران )شرکت های 
 مجــاز بهره بردار( به انضمــام فرم پیشــنهاد قیمت در ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت

 www.setadiran.ir, گذاشته گردد.
۲ـ شهرداری چادگان در  رد یا قبول هریك از پیشنهادات رسیده مختار و به پیشنهاداتی كه بعداز 

موعد مقرر و مبهم و بدون فیش سپرده باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد.
۳ـ چنانچه هرکدام از برندگان اول، دوم و سوم شركت كننده در مزایده انصراف نمایند سپرده آنها 

به نفع شهرداری ضبط خواهد شد.
۴ـ کلیه هزینه های مالی از قبیل هزینه آگهی،کارشناسی و غیره که در اثر مزایده حادث گردیده به 

عهده برنده مزایده خواهد بود.
5ـ شرکت کنندگان بایستی شرایط قانون منع مداخله کارمندان دولت مصوب ۲۲ دی ماه ۱۳۳7 

و موضوع تبصره یک ماده ۸۲ مکرر قانون تشکیات وظایف و انتخابات شوراهای اسامی کشور و 
انتخاب شهرداران مصوب ۱۳75/۳/۱ با اصاحات بعدی را در نظر داشته باشند.

۶ـ برنده مزایده می بایستی پس از اعام کتبی شــهرداری ظرف مدت یک هفته نسبت به انعقاد 
قرارداد اقدام نماید در غیر اینصورت سپرده وی به نفع شهرداری ضبط می گردد. 

7ـ فقط اشخاص حقوقی )شــرکت های معتبر بهره بردار و دارای مجوز بهره برداری ومورد تأیید 
شرکت پخش فرآورده های نفتی( مجاز به شرکت در این مزایده می باشند. 

۸ـ اخذ مجوزات لازم از اداره استاندارد بر عهده برنده مزایده می باشد.
9ـ کلیه کسورات قانونی اعم از بیمه و مالیات و غیره بر عهده برنده مزایده می باشد.

۱۰ـ برنده مزایده حق واگذاری و انتقال کلی و جزئی قرارداد به اشخاص ثالث را نخواهدداشت.
۱۱ ـ بکارگیری نیرو و پرداخت حقوق و دستمزد شاغلین در جایگاه CNG با هماهنگی شهرداری به 
عهده پیمانکار می باشد و به مراتب پیمانکار موظف است نسبت به بیمه نمودن کارکنان و اشخاص 
ثالث و تجهیزات، ابنیه، تأسیسات و همچنین پرداخت حقوق و دستمزد پرسنل براساس قانون کار 
و رفاه اجتماعی و بخشنامه و آئین نامه ها اقدام نماید و همچنین مسئولیت عملکرد آموزش کاٌ 
بر عهده برنده مزایده بوده و برنده مزایده موظف است نسبت به بیمه نمودن كاركنان - اشخاص 

ثالث - تجهیزات، ابینه،تأسیسات خود برابر قانون اقدام نماید.
۱۲ـ در این آگهی هیچگونه شرایطی را برای استخدام شــرکت کنندگان در مزایده و برنده مزایده و 
افراد سببی و نسبی پیمانکار و حتی نیروهای تحت امر ایشان در حال و آینده نخواهد داشت. و 
برنده مزایده ) بهره بردار ( متعهد می شود هیچگونه ادعایی در خصوص استخدام خود از شهرداری 

نداشته باشد.
۱۳ـ کلیه هزینه های آب و برق و گاز مصرفی، و تعمیر و نگهداری جایگاه CNG احتمالی همگی بر 
عهده برنده مزایده می باشد و برنده مزایده می بایستی پس از تسویه حساب با ادارات ) گاز، برق، آب 

و غیره ( به صورت دوره ای این شهرداری را به صورت مکتوب مطلع نماید.
۱۴ـ کلیه اپراتورها در حین انجام وظیفه بایستی از لباس فرم و اتیکت دار با درج نام ومشخصات 

استفاده نمایند.
۱5 - شرکت کنندگان بایســتی عاوه بر حسن شهرت،عدم سوءســابقه منع قانونی برای انجام 

موضوع مزایده و عقدقرارداد مربوطه را نداشته باشند.
۱۶ ـ فعالیت جایگاه وارائه خدمات بصورت شبانه روزی و درطول ۲۴ ساعت خواهدبود.

۱7 ـ شرکت کنندگان موظفند برابر تصویب نامه شماره ۳۸۳۲۶/ت ۲75۰۶مورخ ۱۳۸۱/9/۱5 و 
مصوبه شماره ۸۴5۱5/ت ۳۴۶۱۳مورخ ۱۳۸۴/۱۲/۱5 هیات محترم وزیران صرفاٌ نسبت به ارائه 

گواهی تعیین صاحیت از اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اقدام نمایند%

))آگهی مزایده نوبت دوم((

حسین بهرامی- شهردار چادگان م الف: ۱77758۱

چاپ دوم

 این عادلانه نیست! 

  درآمدزایی بالای میراث تاریخی اصفهان برای کشور و 
 بودجه تخصیصی کم برای حفاظت از آثار کل استان؛ 

استان اصفهان از لحاظ میزان منابع و مصارف بین استان های کشور، رتبه دوم را از حیث منابع با در اختیار داشتن 4.5 درصد کل منابع کشور دارد. استان تهران در این شاخص، با در اختیار داشتن 58 درصد منابع کشور، اول است

و این در حالی است که استان اصفهان 3.۹ درصد و استان تهران ۶۰ درصد منابع کشور را مصرف می کند. 



شنبه  1۰ شهریور 14۰3  / ۲6 صفر 1446 / 31 آگوست  ۲۰۲4 / شماره 4167

 بهره برداری از  71 پروژه در شهرستان بویین ومیاندشت
فرماندار بویین ومیاندشــت از افتتاح ۷۱ طرح با اعتبــاری بالغ بر ۱۹۵ میلیارد تومان در شهرســتان 
بویین ومیاندشت به مناسبت هفته دولت خبر داد. رضاعلی معصومی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: 
اجرای عملیات بهسازی و آسفالت معابر روستاهای هزارجریب، آقاگل، ازناوله، معصوم آباد، هادان، 
قائم آباد، احمدآباد، قره بلطاق و همچنین احداث پارک سلامت روســتای میرآباد در بخش مرکزی 
شهرستانی با اعتباری بالغ بر ۲۳ میلیارد تومان در هفته دولت به بهره برداری می رسد. وی افزود: بهسازی 
و آســفالت معابر روســتاهای بلطاق، قلعه اخلاص، هلاغره، دره حوض، بتلیجه، و پروژه کانال کشی 
آب های سطحی و ساخت استخر ذخیره آب کشــاورزی در روستای دره سوخته، ایجاد دیوار حائل در 
روستای کرچ در بخش کرچمبو با اعتباری بالغ بر 8 میلیارد تومان از دیگر پروژه های قابل بهره برداری 
در هفته دولت است. فرماندار بویین و میاندشت از بازسازی خیابان سرچشمه و محوطه سازی برای 
یادمان شهدای گمنام شهر افوس با اعتبار ۱.۳ میلیارد تومان خبر داد و اضافه کرد: پل وحدت شهرستان و 
پیاده روسازی بعضی معابر با هزینه ای بالغ بر دو میلیارد تومان به بهره برداری رسید. اجرای پروژه چمن 
مصنوعی دبستان شهید اشرفی شهر افوس و مدرسه صیاد شیرازی روستای مغاندر توسط آموزش و 
پرورش شهرستان با اعتباری بالغ بر دو میلیارد تومان به انجام رسید. وی با بیان اینکه امسال در حوزه 
جهاد کشاورزی شهرستان حدود 4 میلیارد تومان صرف آبرســانی، لوله گذاری و لایروبی قنوات شده 
است، تأکید کرد: به همت امور آب و فاضلاب اعتباری بالغ بر دو میلیارد صرف آبرسانی به پروژه مسکن 
ملی شده است. وی افزود: در حوزه ارتباطات و مخابرات و در راستای ارتقای آنتن دهی و کیفیت اینترنت 
روستاهای شهرستان، 6 سایت مخابراتی منطقه داشکســن، هندوکش، ازناوله جاده ای، ماهورک، 
ماهورســتان و قره بلطاق با صرف اعتباری بالغ بر ۷۰ میلیارد تومان به بهره برداری رســید. معصومی 
گفت: دو واحد مسکن ملی مددجویی در شهر افوس و روستای داشکسن با اعتبار ۷۰۰ میلیون تومان 
به مناسبت هفته دولت افتتاح و به مددجویان اهدا می شود. فرماندار بویین و میاندشت گفت: در هفته 
دولت ساختمان اداره تعاون روستایی شهرستان به همراه انبار محصولات کشاورزی مجهز به باسکول 
با صرف اعتباری بالغ بر ۵ میلیارد تومان افتتاح خواهد شد. معصومی افزود: با اعتباری بالغ بر ۵ میلیارد 
تومان ساختمان اداری ورزش و جوانان شهرستان، پنج خانه ورزش در روستاهای معصوم آباد، تیرکرت 
آقاگل، بتلیجه و احمد آباد افتتاح شد و به بهره برداری رسید. وی از اجرای عملیات روکش آسفالت محور 
بویین میاندشت_داران با اعتبار ۷۰ میلیارد تومان به همت اداره راهداری شهرستان بویین میاندشت خبر 
داد و گفت: توسط اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان و شرکت تعاونی توسعه عمران و به همت 

اداره فنی و حرفه ای، آموزشگاه آزاد شیرینی پزی به بهره برداری خواهد رسید.

پیاده روهای مبارکه بهسازی می شود
شهردار مبارکه گفت: معابر و پیاده روهای سطح شهر مبارکه براساس اولویت بندی، اصلاح و بهسازی 
می شود. مصطفی رحیمی در حاشیه بازدید از عملیات بهسازی و ترمیم ســنگ فرش پیاده راه بلوار 
شهید نیکبخت در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: عملیات اجرایی پروژه سنگ فرش پیاده راه بلوار شهید 
نیکبخت حدفاصل میدان انقلاب تا چهارراه بسیج در راستای افزایش زیبایی منظر شهری و تسهیل در 
تردد عابران پیاده در حال انجام است. وی با بیان اینکه پیاده روها یکی از فضاهای اصلی شهر برای تردد 
عابران پیاده محسوب می شوند، افزود: پیاده روها به عنوان مسیرهای اصلی ترددی شهر باید مورد توجه 
ویژه تری قرار گیرند. شهردار مبارکه ادامه داد: معابر سطح شهر و پیاده روهایی که نیاز به اصلاح دارد، بر 
اساس اولویت بندی ترمیم و بهسازی می شود که این اقدام شامل عملیات زیرسازی، اصلاح کفپوش 
و مناسب سازی مسیر است. رحیمی با اشاره به اینکه احداث پیاده رو و بهسازی و ترمیم سنگ فرش 
پیاده راه ها در راستای ارائه خدمات بهینه به شهروندان است، اضافه کرد: نصب موزاییک ویژه توان یابان از 
جمله ویژگی هایی است که در طرح احداث پیاده روسازی، بهسازی و ترمیم سنگ فرش پیاده راه ها مورد 
توجه قرار می گیرد. وی تأکید کرد: امید است با اجرای طرح های بهسازی و ترمیم سنگ فرش پیاده راه ها، 

شاهد توسعه، پیشرفت، آبادانی و زیبایی بصری بیشتری در شهر مبارکه باشیم.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب منطقه کاشان مطرح کرد؛ 

اولویت، هوشمندسازی سامانه های آبرسانی است

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب منطقه کاشــان گفت: طرح های آب 
و فاضلاب در مناطق مختلف زیر پوشــش این شــرکت با اعتبار ۳۵۰۰ 

میلیارد ریال در حال اجراست.
یاسر اسماعیلی در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: با هدف دستیابی به 
سرانه استاندارد ذخیره آب به نسبت هر مشترک، دو مخزن ذخیره آب 
در شهرهای کامو و سفیدشهر با حجم هر کدام ۱۰۰۰ مترمکعب با اعتبار 
۱6۰ میلیارد ریال در حال اجراست. وی با اشاره به اهمیت حفظ آمادگی 
برای تأمین آب آشــامیدنی در شــرایط اضطراری، بیان کرد: عملیات 
اجرایی ساخت مخزن های ذخیره آب با ظرفیت ۱۵ هزار مترمکعب در 

شهرهای کاشان و نوش آباد در هفته دولت آغاز خواهد شد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب منطقه کاشان ادامه داد: به علت کمبود 
منابع آب در دشت بزرگ کاشان، افت سطح آب و ضرورت ارتقای کمی 
و کیفی آب، حفر و تجهیز دو حلقه چاه آب در کاشان و یزدل با اعتبار ۲4۰ 

میلیارد ریال در حال اجراست.
وی تأکید کرد: با هدف حفظ منابع موجود و دســتیابی به پارامترهای 
کمی و کیفی آب چاه های موجود، سه حلقه چاه آب در شهرستان آران 
و بیدگل و یک حلقه چاه در شهرستان کاشان بهسازی شده است و سه 
باب چشمه در جوینان و یک باب چشمه نیز در تتماج با اعتبار 4۰ میلیارد 

ریال بازسازی می شود.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب منطقه کاشان گفت: با هدف توسعه 
سامانه آبرسانی، عملیات توسعه و بازسازی خطوط انتقال آب به طول 

۱۱ کیلومتر با اعتبار ۲۲۰ میلیارد ریال بهسازی شد و ایستگاه پمپاژ آب 
با ظرفیت ۱۰ لیتر بر ثانیه و با یک کیلومتر خط انتقال برای منطقه خزاق 

انجام شده است.
اسماعیلی بیان کرد: اولویت شــرکت فاضلاب کاشان، هوشمندسازی 
سامانه های آبرسانی اســت که تاکنون 6۰ میلیارد ریال در این بخش 
هزینه شده اســت. ضمن اینکه در حوزه حوادث آب، ۵۰۰۰ حادثه روی 
انشعاب های آب را پوشش داده ایم و از قطع آب و افت فشار جلوگیری 
کرده ایم. وی با اشاره به اهمیت توســعه شبکه فاضلاب شهری گفت: 
شبکه فاضلاب در شهر کاشان در یک ســال گذشته به طول  ۹ کیلومتر 
افزایش یافته و ۱۰۰۰ فقره انشعاب با اعتبار 4۰۰ میلیارد ریال اجرا شده 
است. تفاهم نامه سرمایه گذاری برای تکمیل انشعاب فاضلاب شهری 

با اعتبار ۳8 هزار میلیارد ریال امضا شده است.
اســماعیلی اظهار کرد: شــبکه فاضلاب نوش آباد با اعتبار ۱۰۰۰ میلیارد 
ریال به طول ۱۷ کیلومتر، توسعه شبکه فاضلاب قمصر به طول 6۰۰ متر 
و با 4۰۰ انشعاب و اعتبار 4۰ میلیارد ریال و توسعه شبکه فاضلاب شهر 
جوشقان قالی به طول یک کیلومتر و با اعتبار 6۰ میلیارد ریال  از دیگر 

طرح های شرکت آب و فاضلاب  کاشان است.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب منطقه کاشــان بیان کرد: با توجه به 
اهمیت بهره برداری پیوســته از تصفیه خانه فاضلاب شــهری در زمان 
قطعی برق، دیزل ژنراتورهای تصفیه خانه های قمصر و نیاسر با اعتبار 

4۰ میلیارد ریال نصب شده است.

فرماندار تیران و کرون چهارشــنبه گذشته در آیین 
افتتاحیه پروژه های هفته دولت جهاد کشــاورزی 
تیران و کرون اظهار کرد: با توجه به تعدد پروژه های 
کشاورزی لزوم بازدید از فعالیت های صورت گرفته 
و کمک به توسعه سرمایه گذاری در این بخش، یک 
روز از این هفته فقط بــه افتتاح و بازدید پروژه های 
کشــاورزی، دامپــروری و دامــداری اختصاص 
یافــت. به گــزارش »ایمنــا«، علــی محمدی کیا 
افزود: ۱۳ پروژه کشــاورزی شــامل لولــه گذاری 
اراضی کشــاورزی، گلخانه ســبزی و صیفی، مرکز 
دامپروری و آزمایشــگاه آب و خاک بــا اعتباری 
بالغ بر ۵8۷ میلیارد ریال همزمــان با هفته دولت 
در این شهرستان افتتاح شــد. وی با اشاره به سفر 
معاون عمرانی اســتاندار اصفهان و افتتاح ۹ پروژه 

شاخص این شهرستان خاطرنشــان کرد: ۲ پروژه 
جهاد کشاورزی به صورت نمادین از مابقی طرح ها 
در این سفر افتتاح می شــود. محمدی کیا با اشاره 
به رونق کشــاورزی در این منطقــه، اذعان کرد: در 
حال حاضر هزار گلخانه سبزی و صیفی در تیران و 
کرون راه اندازی شده که بالغ بر ۱۰ هزار نفر به صورت 
مستقیم و غیرمستقیم مشغول به فعالیت هستند. 
وی با اشاره به اینکه تکمیل چرخه تولید یک دغدغه 
در این حوزه بود، تصریح کرد: بــا راه اندازی مراکز 
بسته بندی و شهرک مواد غذایی این نگرانی رفع و 
خام فروشی کاهش و به ایجاد فرصت های شغلی 

جدید کمک می کند.
فرماندار تیران و کرون توسعه کشاورزی، گردشگری 
و صنایع دانش بنیان را ســه اولویت اقتصادی این 

شهرستان بیان کرد و افزود: از فناوری های نوین در 
کشاورزی هم استفاده شده و روش های سنتی در 
مراحل کاشت، داشت و برداشت کاهش یافته است. 
محمدی کیا ایجاد پایانه صادراتــی در این منطقه 
را یک فرصــت درآمدزایی و کاهش واســطه گری 
بیان کــرد و گفت: این موضوع نیــز با کمک بخش 
خصوصی رقم می خورد که دستگاه های متولی در 

این خصوص باید نقش خود را ایفا کنند.

 13 پروژه کشاورزی در تیران و کرون افتتاح شد

رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان کاشان گفت: پروژه ساخت، تعریض و ایمن سازی باند دوم و دهانه دوم پل بزرگ نوش آباد که یکی از محورهای پرحادثه 
استان اصفهان است با اختصاص ۵۰ میلیارد ریال اعتبار به بهره برداری می رسد. مجتبی آراسته در گفت وگو با »ایســنا« اظهار کرد: پروژه پل بزرگ نوش آباد با 
ساخت سه دهانه پل به عرض هر یک  ۱4 متر و سه کیلومتر راه ســازی در حال اجرا بود که بیش از ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. وی افزود: ساخت 
این پروژه به علت اتصال دو شهر کاشان و آران و بیدگل بسیار حائز اهمیت است و بهره برداری از این پل، علاوه بر اینکه نقطه پرتصادف محور کاشان به نوش آباد 
را کاهش می دهد، باند دوم جاده کاشان به سفیدشهر و محور قدیم قم به کاشان را نیز ایمن می کند. رئیس اداره راه و شهرسازی کاشان تأکید کرد: ساخت پل 
نوش آباد، تاکنون ۷۰۰ میلیارد ریال هزینه به همراه داشته است و امیدواریم با تأمین اعتبار لازم، این پروژه در سال جاری به بهره برداری برسد و شهروندان سفر 
ایمنی داشته باشند. آراسته گفت: کشورهای دنیا بخش زیادی از منابع ملی را به حمل و نقل، اختصاص می دهند و موفقیت در اجرای پروژه های زیربنایی این 

حوزه، یکی از مهم ترین عوامل رشد و توسعه اقتصادی هر جامعه محسوب می شود.

خبر روزاحداث پل زیرگذر کاشان به نوش آباد نیازمند ۵۰ میلیارد ریال اعتبار

عکس خبر

 سفر یک روزه 
معاون استاندار اصفهان 

به فریدن
مهــران زینلیــان معــاون، عمرانی 
استانداری اصفهان به منظور افتتاح 
و بازدید از پروژه های عمرانی در هفته 
دولت، روز پنجشنبه هشتم شهریور 

به شهرستان فریدن سفر کرد.

فرماندار اردستان:

دلیل عقب ماندگی اردستان سیاست زدگی است
فرماندار اردستان با خطاب قرار دادن اعضای شورای اداری گفت: وای بر آن رئیس اداره ای که 
برای حفظ مســئولیتش التماس کند. خود را نوکر مردم بدانید نه بله قربان گوی خط و جناح 

سیاسی.
ســید محمدهادی احمدی طباء در شــورای اداری شهرســتان، اظهار کرد: امسال هم زمان با 
هفته دولت ۱۰۰ طرح عمرانی، خدماتــی و فرهنگی با اعتباری بالغ بــر ۱۵۰۰ میلیارد تومان در 
این شهرستان افتتاح و کلنگ زنی می شود. وی با بیان اینکه از مسئولان دستگاه های اجرایی 
شهرســتان می خواهم دلبســتگی به میز و صندلی نداشته باشــند و عزت خود را پایمال یک 
مسئولیت ساده نکنند، افزود: همه مسئولان باید تا روز آخر مسئولیت کارگزار دولت و در خدمت 
مردم باشــند. احمدی طباء با بیان اینکه ایراد کار در عقب ماندگی و عدم توســعه و پیشــرفت 
شهرستان اردستان سیاســت زدگی اســت که وجود دارد، تصریح کرد: اگر هر مسئولی در هر 
جایگاه و پســت و مقامی که حضور دارد به وظیفه خود عمل کند و در کار یکدیگر دخالت نکنند 
مشــکلاتی که امروز با آن مواجه هستیم به ســادگی برطرف خواهد شــد. وی با اشاره به آغاز 
ساماندهی گلزار شهدای شهر زواره، گفت: ساماندهی گلزار شــهدای زواره که ۱۰4 شهید در آن 
دفن هستند یکی از مصوبات سفر اســتاندار به شهرستان بود که قرار بود در مدت دو ماه توسط 
یک دستگاه اجراییِ غیردولتی انجام شود، ولی پس از ۱4 ماه اقدامی نشد و نهایتاً با پیگیری 
فرمانداری و بنیاد شــهید و امور ایثارگران و حمایت های معاون عمرانی اســتانداری عملیات 
اجرایی این پروژه با اعتبار ۷۵۰ میلیون تومان آغاز شــد و تا هفته دفاع مقدس به بهره برداری 
خواهد رسید. فرماندار اردســتان در خصوص شــایعات تغییر مدیران شهرستان گفت: برخی 
افراد در حال رایزنی و تلاش هســتند که مدیران شهرســتان را جابه جا کنند، ولی تا روز آخر از 
مدیران شهرستان حمایت خواهیم کرد و فعلًا قصدی برای تغییر مدیران دستگاه های اجرایی 

شهرستان نخواهیم داشت.

رئیس شبکه دامپزشکی کاشان:

14 تن فرآورده خام دامی معدوم شد
رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان کاشان ضمن اشــاره به پلمب هفت واحد متخلف در این 

شهرستان گفت: ۱4 تن فرآورده خام دامی در کاشان معدوم شد.
به گزارش »تســنیم«، ســیامک رضوان در جمع خبرنگاران ضمن گرامیداشــت یاد و خاطره 
شهدای دولت و خدمت، اظهار کرد: حوزه فعالیت شبکه دامپزشکی گسترده است به نحوی که 
پیشگیری از بیماری های دامی، طیور و نظارت بر فرآورده های خام دامی از جمله وظایف شبکه 
دامپزشکی است. وی در بیان اقدامات صورت گرفته عنوان کرد: در یک سال گذشته 4۵۲ هزار 
و ۵۹۰ نوبت واکسیناسیون در دام داشــتیم و ۱8 هزار و ۳44 مورد اردوی جهادی برگزار شد و 

واکسیناسیون برای انواع بیماری های مختلف انجام شد .
رئیس شــبکه دامپزشکی شهرستان کاشــان ضمن اشــاره به آمار و ارقام مربوط به نظارت بر 
واحدهای عرضه کننده فرآورده های خام دامی خاطرنشان کرد: سه هزار و ۷۲۰ مورد بازرسی از 
واحدهای صنفی مربوطه داشتیم که ۳۵ مورد به تعزیرات معرفی شدند. وی با بیان اینکه هفت 
مورد پلمب واحدهای متخلف در یک سال گذشته در کاشان صورت پذیرفت، گفت: سه مورد از 
واحدهای متخلف نیز به دادگاه معرفی شدند و ۱4 تن فرآورده خام دامی غیرقابل مصرف نیز 

جمع آوری و هشت تن نیز معدوم سازی شد.
رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان کاشان با بیان اینکه ۱4 هزار و ۹84 مورد بازرسی بهداشتی 
داشتیم، تصریح کرد: ۱4۷ مورد از این بازدیدها ویژه کالاهای صادراتی بوده که تخم مرغ و آبزیان 
زینتی به کشــورهای عراق و ترکیه بوده اســت و از ســوی دیگر ۲۵ میلیون قطعه جوجه ریزی 

داشتیم.

اخبار

 باید موانع حضور بیشتر 
دانشجویان خارجی در 

دانشگاه کاشان برطرف شود
نماینده ولــی فقیه در منطقه کاشــان گفت: 
باید موانع حضور بیشتر دانشجویان خارجی 
در دانشگاه کاشان برطرف شــود. به گزارش 
»مهر«، حجت الاســلام والمســلمین سید 
سعید حســینی در دیدار با رؤسای پیشین 
و کنونی دانشگاه کاشــان با اشاره به اهمیت 
آموزش عالی و دانشــگاه در پیشبرد اهداف 
انقلاب اظهار کرد: یک مدیر وابســته به نظام 
مقدس جمهوری اسلامی در هر سنگری که 
توفیق خدمت پیدا کرد باید در آن حوزه تمام 
تلاش خود را برای کمک به مردم انجام دهد. 
وی با بیان اینکه دانشــجویان دانشگاه باید 
در راســتای نیاز جامعه و مردم پرورش داده 
شوند، گفت: در هر مجموعه ای مدیران سابق 
یک ظرفیت است که مدیران جدید می توانند 
از تجارب آنها اســتفاده کنند. حجت الاسلام 
حسینی با اشــاره به اینکه مدیران سابق هم 
باید تجربیات خود را در اختیار مدیران جدید 
قرار دهند، گفت: یکی از مهمترین اقدامات هر 
مدیر در حوزه انتصابات افراد زیر مجموعه خود 
این است که شرایط ۱۳ گانه رهبر معظم انقلاب 
را مدنظر قرار دهد. وی با اشاره به اینکه رهبر 
معظم انقلاب تأکید زیادی بر فعالیت جهادی 
دارنــد، خاطرنشــان کرد: عملکــرد جهادی 
باعث پیشــرفت در کارها و کمک به مردم در 
راستای انجام سفارش های آنها می شود. وی 
با اشاره به لزوم پذیرش دانشجویان خارجی 
در دانشگاه کاشان افزود: البته در حال حاضر 
تعدادی دانشجو در دانشگاه کاشان تحصیل 
می کند که این مقدار باید افزایش یابد چراکه 
جذب دانشــجویان خارجی به منزله صدور 
انقلاب است. وی با اشاره به اینکه باید نواقص 
و موانع حضور بیشــتر دانشــجویان خارجی 
در دانشگاه کاشان مرتفع شــود، تأکید کرد: 
دانشگاه کاشان در بسیاری از شاخص ها جز 
دانشگاه های برتر ایران اســت که امیدواریم 
طی سال های آینده این دانشگاه با تلاش و 
فعالیت دانشجویان، پرسنل، اساتید و مدیران 

این دانشگاه در جایگاه بهتری قرار گیرد.

با مسئولان

استان

 14۹ پروژه به مناسبت هفته 
دولت در فریدن افتتاح می شود

فرماندار شهرســتان فریدن اظهار کرد: به مناســبت 
هفته دولت ۱4۹ پروژه در ســطح شهرستان فریدن 
افتتاح و کلنگ زنی خواهد شــد که از این تعداد ۱۳6 
پروژه با اعتباری نزدیک به ۱۹6 میلیارد و 4۵۰ میلیون 
تومان افتتاح و ۱۳ پروژه با اعتباری حدود ۳۳ میلیارد 
و ۳6۰ میلیون تومان در جریان تکمیل اسناد مربوطه 
در هفته دولت و هفته های آینــده کلنگ زنی خواهد 

شد.
عزیزا... عباســی در گفت وگو با »ایمنــا« در اصفهان 
ضمن گرامیداشت یاد شــهیدان رجایی و باهنر و یاد 
شهیدان خدمت، گفت: افتتاح گلخانه شرکت تعاونی 
دهیاران بخش زنده رود در شــهرک گلخانه ای شهر 
دامنه، روکش آســفالت بخشــی از جــاده ترانزیتی 
بوبین میاندشــت_ داران، افتتاح راهدارخانه و شبکه 
بهداشت و درمان اوزنبلاغ، احداث و تکمیل ساختمان 
مددجویــی و اجرای طرح های اشــتغال، طرح های 
عمرانــی از جمله آســفالت و جدول گــذاری معابر 
روستاهای بخش مرکزی و بخش زنده رود، خرید و 
تجهیز ناوگان های روســتایی بخش مرکزی از جمله 

پروژه های قابل افتتاح و بهره برداری است.
فرماندار شهرســتان فریــدن تصریح کرد: طی ســه 
ســال گذشــته بیش از ۹۳6 میلیارد تومان اعتبارات 
عمرانی به فریدن اختصاص یافت و توانستیم بخشی 
از مشــکلات که چندین ســال باقی مانده بود را حل 
کنیم. عباسی با اشاره به پروژه های طرح نهضت ملی 
مسکن در شهرستان ادامه داد: یکی از مسائل مهمی 
که در دولت سیزدهم دنبال شــد، طرح مسکن ملی 
بود که توانستیم به بیش از 4۵۰ نفر زمین واگذار کنیم 
و به امید خدا با پیگیرهای مستمری که در خصوص 
طرح ملی برای واگذاری زمین در حوزه های مختلف 
صورت گرفته است و با نگاه ویژه دولت چهاردهم این 
طرح ادامه خواهد داشــت. وی اضافه کرد: هرکدام 
از ما تا زمانی که حضور داریــم، باید خدمتگزار خوبی 
برای مردم باشیم، در این راه شهیدان رجایی و رئیسی 
بهترین الگو هستند و به امید خدا در دولت چهاردهم 

نیز به همین صورت خواهد بود.



رئیس اداره تشخیص و درمان اداره کل دامپزشکی استان اصفهان:

کشت ۷۵ درصد گونه های گیاهی دارویی کشور  در اصفهان
۷۵ درصد گونه های گیاهی دارویی کشور در اصفهان کشت می شود. رئیس اداره تشخیص و درمان 
اداره کل دامپزشکی استان اصفهان با اشاره به کشت ۷۵ درصد گونه های گیاهی دارویی کشور در این 
استان گفت: استان اصفهان با تکیه بر ظرفیت موجود در کارخانجات دارویی استان در زمینه تولید 

دارو های گیاهی مورد مصرف در دامپزشکی پیشتاز است. 
منصور کیمیایی افزود: اســتفاده از دارو های گیاهــی و گیاهان دارویی از دیربــاز به منظور درمان 
بیماری های حیوانات مطرح بوده اســت. وی گفت: امروزه نیز توجه به عدم وجود باقیمانده هایی 
دارویی در مواد غذایی، صرفه جویی اقتصادی، عوارض جانبی محدود، افزایش خطرات مقاومت 
به آنتی بیوتیک ها پرورش دهندگان و دامپزشکان را بیشتر به ســمت استفاده از دارو های گیاهی 
سوق داده است. رئیس اداره تشخیص و درمان اداره کل دامپزشکی استان اصفهان گفت: این اداره 
کل نیز ضمن نظارت و پایش مستمر بر تولیدات گیاهی حوزه دامپزشکی آماده همکاری در انجام 
طرح های تحقیقاتی در زمینه دارو های گیاهی در دامپزشکی و گسترش سبد دارویی در زمینه دام 
و طیور و آبزیان و اشکال مختلف دارویی به منظور ســهولت در استفاده و افزایش کارایی دارو های 

گیاهی مورد مصرف در دامپزشکی است.

رئیس اتاق اصناف تهران:

درباره قیمت نان به جمع بندی نرسیده ایم 
رئیس اتاق اصناف تهران گفت: مقرر شد جلسه ای مشــترک با استانداری با همراهی کارگروه آرد 
و نان اتاق اصناف برگزار و قیمت نان قطعی شــود. به گزارش »مهر « و به نقل از اتاق اصناف تهران، 
حمیدرضا رســتگار اظهار کرد: پیرو موضوع مهم تصمیم گیری در مورد قیمت نان، هفته گذشــته 
جلســه ای با حضور اتحادیه های مختلف از جمله اتحادیه نان ســنگگ، نان فانتزی، نان لواش و 
بربری برگزار  شد و بررسی های انجام شده از ســوی اتحادیه ها در مورد وزن و قیمت نان در جلسه 
مطرح شد. وی عنوان کرد: مقرر شد جلسه ای مشترک با استانداری به عنوان تنظیم گر شورای آرد 
و نان با همراهی کارگروه آرد و نان اتاق اصناف برگزار و در این جلسه قیمت نان قطعی شود. رئیس 
اتاق اصناف تهران با بیان اینکه احتمال تغییر در مسئولیت حوزه های مربوط به آرد و نان با توجه به 
تغییر دولت وجود دارد، گفت: برای اینکه تصمیم در مورد قیمت نان پایدار باشد ممکن است جلسه 
مربوط به تعیین تکلیف قیمت با تأخیر برگزار شود تا تغییر در مسئولیت ها باعث تصمیم گیری جدید 
در این حوزه نشود. رستگار تأکید کرد: به محض اتخاذ تصمیم جدید درباره قیمت نان، اطلاع رسانی 
عمومی انجام می شود. وی در مورد افزایش قیمت نان در برخی از واحدهای صنفی، اظهار کرد: با 
توجه به اینکه مصوبه ای در این خصوص صادر نشده و هنوز تصمیمی برای افزایش قیمت ها اتخاذ 

نشده، افزایش قیمت ها در حوزه نان غیرقانونی بوده و مورد تأیید نیست.

اتصال خط انتقال آب رضوانشهر به سامانه دوم آبرسانی 
اصفهان بزرگ

خط انتقال آب رضوانشهر به سامانه دوم آبرسانی اصفهان بزرگ متصل شد. 
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان گفت: در این طرح، ۱۲۰۰ متر 
لوله به قطر ۲۰۰ میلیمتر از جنس پلی اتیلن برای آبرســانی به رضوانشهر اجرا شده است. حسین 
اکبریان هدف از اجرای ایــن طرح را تأمین پایدار و رفع مشــکلات کمی، کیفی و افت فشــار آب 
 شرب مردم این منطقه و شهرک های صنعتی شهر تیران برشمرد و افزود: هزینه اجرای این طرح 

بیش از ۴۰ میلیارد ریال بوده است. 
سامانه دوم آبرسانی اصفهان بزرگ کمبود آب شرب ۱۴ شهرستان استان اصفهان با جمعیت حدود 

۵.۵ میلیون نفر را تأمین می کند که توسط شرکت آب منطقه ای اصفهان در حال اجرا است.

وضعیت اصفهان در نسبت مصارف به منابع  استان چگونه است؟

عقب ماندگی ۱۰ درصدی از میانگین کشوری

تأمین مالی یکی از شــاهرگ های حیــات واحدهای 
اقتصادی است به همین دلیل هرگونه تغییراتی در این 
خصوص می تواند به طور مستقیم بر عملکرد و در نهایت بقای واحدهای 

اقتصادی اثر بگذارد.
به گزارش »بازار«، یکی از پارامترهای مهــم در چرخه حیات واحدهای 
اقتصادی توانایی در تأمین مالی به ویژه تأمین سرمایه در گردش است. 
نوسانات متعدد و گاه عمیق در اقتصاد ایران همانند آنچه در سال ۹۷ بر 
ارزش ریال و ارزهای خارجی گذشت، این مهم را با چالش مواجه و ارزش 

آن را بیش از پیش نمایان ساخته است.
محدودیت در منابع بانکی، اتخاذ سیاســت های انقباضی توسط بانک 
مرکزی، رشد تعداد کسب و کارها و متقاضیان دریافت تسهیلات و تمرکز 
مصارفِ منابع بانکی در پایتخت از جمله مواردی است که سهولت کسب و 

کار را به ویژه در سایر استان ها از جمله اصفهان با چالش مواجه می کند.
در همین خصوص مدیرکل دفتر هماهنگی امور سرمایه گذاری و اشتغال 
استانداری اصفهان در گفت و گو با »بازار«، آخرین وضعیت این حوزه را 
تشریح کرد. احسان شــهیر با بیان اینکه تأمین مالی رگ حیات بنگاه ها 
اســت، اظهار کرد: امروز یکی از چالش های بنگاه های اقتصادی، تأمین 
مالی اســت؛ از بین روش های تأمین مالی مختلفی موجود، بســیاری 
 از بنگاه ها تأمین مالی از شــبکه بانکی را تنهــا روش موجود می دانند و

 این در حالی اســت که روش های نوین تأمین مالــی جایگزینی برای 
تأمین مالی بانکی شده است.

بهبود جریان تزریق نقدینگی در اصفهان
شهیر افزود: شاخص »نســبت مصارف به منابع بانک ها« که بر اساس 
الزام مجلس شورای اسلامی به صورت عمومی منتشر می شود، میزان 
تسهیلات پرداخت شده بانک ها به بنگاه های اقتصادی نسبت به میزان 
سپرده های موجود را نشان می دهد؛ به همین دلیل تغییرات این شاخص 
می تواند نشان دهنده نکات مهمی اعم از رشــد اقتصادی و یا رکود را در 
پیش داشته باشد. مدیرکل دفتر هماهنگی امور سرمایه گذاری و اشتغال 
استانداری اصفهان تأکید کرد: بر این اساس برنامه هفتم پیشرفت ایران 
اسلامی بانک مرکزی را موظف کرده است تا در راستای تحقق عدالت در 
توزیع منابع بانکی، اعطای تسهیلات را به گونه ای مدیریت کند که نسبت 
تسهیلات به سپرده ها برای اســتان ها و مناطق محروم و کم برخوردار در 
طول ســال های اجرای برنامه، حداقل ۲۰ درصد نسبت به ابتدای برنامه 
افزایش یابد. وی گفت: در شــهریور ماه ۱۴۰۰، نســبت مصارف به منابع 
بانک ها در استان اصفهان بر اساس اعلام رسمی بانک مرکزی، ۵۷درصد 
بوده در حالی که این نســبت اســفندماه ۱۴۰۲ به ۷۳ درصد و اکنون در 
 سال ۱۴۰۳ به ۷۴ درصد رسیده اســت؛ از آنجایی که بر اساس این آمار، 
۴۲۵۳ همت مجموع سپرده های استان و ۳۱۴۹ همت مجموع تسهیلات 
ما است؛ بنابراین، یک درصد رشد در این نسبت ارقام بزرگی خواهد بود. 
 البته منابعی هم وجود دارد که در بانک ها گذاشته می شود اما مستقیم

در حســاب های ملی ثبت می شــود و این خود یک چالــش جداگانه 
محسوب می شود.

عقب ماندگی ۱۰ درصدی از میانگین کشور
شهیر با بیان اینکه نسبت مصارف به منابع کشور در شهریور ۱۴۰۰ بر اساس 
آمار ۸۱ درصد بوده و تا امروز نیــز در همین محدوده باقی مانده در حالی 
که علی رغم افزایش این نسبت در استان اصفهان، هنوز حدود ۱۰درصد 
اختلاف با سطوح کشوری وجود دارد، گفت: البته این اختلاف موضوعی 
مسبوق به سابقه است؛ تقریباً بیش از یک دهه پیش، نسبت مصارف به 
منابع استان در مقایسه با میانگین کشوری بالاتر بوده اما پس از مدتی به 
کمتر از میانگین کشوری کاهش می یابد. وی افزود: این نسبت در استان 
اصفهان طی سال ۸۹ رقم ۱۰۲ درصد را به ثبت رسانده اما پس از آن روند 
کاهشــی را تجربه کرده به گونه ای که از ۷۷ درصد در سال ۹۵ ناگهان به 
۵۶درصد در سال ۹۸ رسیده، این در حالی است که استان اصفهان از لحاظ 
میزان منابع و مصارف بین استان های کشور، رتبه دوم را از حیث منابع با 
در اختیار داشتن ۴.۵ درصد کل منابع کشور دارد. وی گفت: استان تهران 
در این شاخص، با در اختیار داشتن ۵۸ درصد منابع کشور، اول است و این 
در حالی است که استان اصفهان ۳.۹ درصد و استان تهران ۶۰ درصد منابع 

کشور را مصرف می کند.

روش های تأمین مالی نوین را دریابید!
شهیر با تأکید بر اهمیت استفاده از روش های نوین تأمین مالی اظهارکرد: 
برای ســرمایه در گردش مورد نیاز بنگاه ها و حتی نوســازی و بهسازی 
واحدهای موجود، اســتفاده صرف از روش تأمین بانکی اشتباه است. 
منابع بانکی محدود است و میزان پرداخت تسهیلات از این محل تحت 
تأثیر سیاست های بانک مرکزی تغییر می کند. وی افزود: از سوی دیگر 
رویه دریافت تسهیلات از بانک ها، عموماً گذشته  نگر و مبتنی بر وثیقه های 
محدود عموماً از جنس املاک و مستغلات است. فرایند دریافت تسهیلات 
بانکی زمان بر و به طور موازی در همه حلقه های تولید انجام می شــود. 
دشواری دسترسی بنگاه های کوچک و متوسط، پر هزینه بودن تأمین مالی 
از بازارهای غیررسمی و ناکارایی بازار از جنس تخصیص منابع و نبود تقارن 
اطلاعاتی نیز از دیگر مشکلات موجود به شمار می رود و به همین دلیل لازم 
است فعالان اقتصادی تأمین مالی از روش های نوین مانند تأمین مالی 
جمعی را نیز در دستور کار خود قرار دهند. وی اظهار کرد: بر همین اساس 
و در نتیجه فعالیت  های کارشناسی در دولت سیزدهم و دولت های قبل از 
آن، در نهایت قانون مترقی »تأمین مالی تولید و زیرساخت ها« با پیگیری 
دولت سیزدهم در مجلس شورای اسلامی تصویب شد؛ در این قانون به 
طور عمده موضوع به سمت روش های تأمین مالی جمعی رفته که بیشتر 
کشورهای پیشرفته هم از آن استفاده می کنند. مدیر کل دفتر هماهنگی 
امور سرمایه گذاری و اشتغال استانداری اصفهان گفت: امروز روش های 
تأمین مالی به ویژه روش های نوین گسترده شده و ابزارهای مختلفی برای 
تأمین مالی در اختیار واحدهای اقتصادی وجود دارد؛ گواهی سپرده، تأمین 
مالی جمعی، اوراق گام، صکوک، برات الکترونیکی، تأمین مالی کشاورزی 
قراردادی، فاکتورینگ و به طور کلی تأمین مالی زنجیره ای از جمله این 

ابزارها هستند که روش های تأمین مالی را متنوع کرده است.

استاندار اصفهان گفت: واگذاری مدیریت سبد انرژی برق و گاز به استان از حدود 
 سه سال اخیرمطالبه شد اما تاکنون محقق نشــده که این مسئله سبب قطعی 

بی برنامه شبکه برق و ناخرسندی مردم و فعالان اقتصادی شده است.
به گزارش »ایرنا«، ســیدرضا مرتضوی در نشســت ناترازی مصرف برق استان 
افزود: چنانچه مدیریت سبد انرژی برعهده استان گذاشته شده بود می توانستیم 

به روش های مختلف ناترازی حوزه انرژی را کاهش دهیم. 
وی به ناخرسندی مردم، صنعتگران و فعالان اقتصادی استان در این زمینه اشاره 
و بیان کرد: قطعی مکرر و بی برنامه برق، بدون اطلاع مدیریت استان و خارج از 
برنامه ریزی های قبلی انجام شده و تنها راه حل این چالش واگذاری مدیریت 

سبد انرژی به استان است. 
استاندار اصفهان اضافه کرد: با رایزنی انجام شــده با نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی درخواست کردیم که با تصویب قانون این اختیار به استان ها واگذار شود 
اما این خواســته اساسی تاکنون محقق نشــده در حالی که تصمیم گیری برای 

اکوسیســتم انرژی اصفهان در گرو تفویض کامل اختیار این مســئله به استان 
است. وی ادامه داد: لازم است در شــورای انرژی استان، برنامه سال آینده با در 
نظر گرفتن همه پیش بینی ها تدوین و آسیب شناسی عملکرد سال جاری وزارت 
نیرو که منجر به قطعی برق برای فعالان اقتصادی استان شده است با مثال هایی 

واقعی تدوین و به متصدیان ملی منعکس شود. 
استاندار اصفهان ادامه داد: به همین منظور مقرر شد کمیته ای در شورای انرژی 
استان خســارت های وارده ناشــی از قطعی برق صنایع را تخمین و برآورد کند. 
مرتضوی به برنامه ریزی در اســتان برای تولید و تأمین انرژی های تجدیدپذیر 
اشاره و بیان کرد: سرمایه گذاری های انجام شــده در این حوزه با توان مضاعف 
تا دستیابی به نتیجه پیگیری شــود. وی گفت: فرهنگ مصرف انرژی در استان 
نیز باید اصلاح و برای ســال آینده جدول مشــخص از اولویت های قطعی برق 
 تنظیم و تدوین شود تا اگر به ناچار مجبور به مدیریت مصرف شدیم طبق اولویت 

عمل کنیم. 
به گزارش »ایرنا«، این نشســت با حضور شــماری از نماینــدگان صنعتگران و 
فعالان اقتصادی استان برگزار شد. در ۲ هفته اخیر قطعی برق بدون اطلاع قبلی 
سبب محبوسی در آسانســور، اختلال ترافیکی در چهار راه ها، آسیب به وسایل 
الکترونیکی و برقی و خســارت به واحدهــای )تجاری، نانوایــی، مواد غذایی، 
کشاورزی و شــهرک های صنعتی( اصفهان شد؛ به طوری که ســاکنان شهر و 
روستاهای غرب اصفهان نیز همچنان با وجود هوای خنک تر و همجواری با منابع 

آب، با قطعی مکرر آب و برق دست و پنجه نرم می کنند.
افزایش بی ســابقه دمای هوای اصفهان در هفته های اخیر که به گفته مسئولان 
 در ۵۰ سال اخیر بی سابقه بوده اســت، افزایش مصرف و ناترازی انرژی برق را 

به دنبال داشته است.

استاندار اصفهان: 

مدیریت سبد انرژی برق و گاز به استان واگذار شود

خبر روز

فولادگر:

قطع برق بر زندگی روزمره مردم و واحدهای تجاری و 
صنعتی تأثیر گذاشته است 

عضو شــورای عالی سیاســت های کلی اصل ۴۴ قانون اساســی گفت:حل چالش های صنایع 
 معدنــی در گرو توســعه زیرساخت هاســت و نیازمند حمایت هــای جدی تر از ســوی دولت و 

بخش خصوصی دارد.
به گزارش »ایرنــا«، حمیدرضا فولادگر 
بعد از ظهر چهارشــنبه در پنل تخصصی 
سیاســت گذاری و نظــام حکمرانی  در 
همایش توسعه پایدار و متوازن صنعت 
آهن و فولاد ایــران در اتــاق بازرگانی 
اصفهان افزود: حل چالش های پیش 
روی صنایع معدنی، بویژه در حوزه فولاد، 
نیازمند توجه ویژه  به زیرساخت ها دارد 
و منوط به حمایت های جدی تر از سوی 

دولت و بخش خصوصی است تا بتوان بر مشکلات فائق آمد و بتوان صنعتی پایدار داشت.
عضو شــورای عالی سیاســت های کلی اصل ۴۴ قانون اساســی ادامه داد: یکی از مشــکلات 
زیرساختی مهم صنعت و به ویژه صنایع معدنی، چالش ناترازی انرژی می باشد که حل آن نیازمند 

بازنگری در زیرساخت های انرژی دارد.
فولادگر اضافه کرد:در سال های اخیر، ناترازی انرژی به وضوح احساس شده است، به طوری که 
در ۱۷ شهرک صنعتی اســتان اصفهان، به دلیل محدودیت های ناشی از کمبود انرژی، ساعت ها 
قطع برق داشــتیم و این وضعیت بر زندگی روزمــره مردم و واحدهای تجــاری و صنعتی تأثیر 

گذاشته است.
وی یادآور شد: اگر این ناترازی ها ادامه یابد، مردم به صرفه جویی تن نخواهند داد و این موضوع 
می تواند بــه بحران های جدی تری منجر شــود و باید توجه داشــت که چالش انــرژی یکی از 

دغدغه های اصلی امروز ایران است.
وی اظهار کرد: چالش دیگــر صنعت بحث زیرســاخت ها در زمینه حمل و نقل اســت که نقش 
بسیار حیاتی برای صنایع معدنی دارد و در این راستا، هزینه های حمل و نقل و تأثیر آن بر هزینه 

تمام شده تولید باید مورد بررسی قرار گیرد.
وی تصریح کرد:پیش از این، پیشــنهاد سیاســتی ارائه شده بود که بر اســاس آن، برای توسعه 
شبکه حمل و نقل ریلی و جاده  ای منتهی به معادن و صنایع معدنی، درصدی از سود خالص این 
شــرکت ها به این امر اختصاص یابد و تحقق این سیاست می تواند به بهبود وضعیت حمل و نقل 

کمک کند و در نهایت به نفع کل صنعت خواهد بود.
فولادگر یادآورشد: صنایع معدنی نیز باید در زمینه توسعه زیرساخت ها مشارکت بیشتری داشته 
باشند و اجرای طرح های بزرگ برای احداث نیروگاه ها می تواند یکی از راه حل ها باشد البته باید 
بررسی کنیم که چرا ســرمایه گذاری در این حوزه در برخی موارد متوقف شده و چه موانعی بر سر 

راه این مشارکت ها وجود دارد.
وی تصریح کرد: قانون گذاری مناســب و راه اندازی نظامات تنظیم گر مناسب می تواند به حل این 
مشــکلات کمک کند و باید در چنین همایش هایی این چالش ها مطرح شــود تا مدیران صنایع، 

به ویژه مدیرعاملان فولاد، با آگاهی بیشتری نسبت به آینده نگریسته و تدابیر لازم را اتخاذ کنند.
به گــزارش »ایرنا«، همایش توســعه پایــدار و متوازن صنعت آهــن و فولاد ایران در حاشــیه 
شانزدهمین نمایشگاه بین المللی متالورژی، فولاد، ریخته گری، ماشین آلات و صنایع وابسته 
اصفهان موســوم به متالکس Metalex۲۰۲۴( ۱۴۰۳( از ششم تا نهم شــهریور ۱۴۰۳ در مکان 

دائمی نمایشگاه های اصفهان برگزارشد.

اخبار

با مسئولان

فرمانده یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان اصفهان از تشــکیل ۱۹۵ فقره پرونده تصرف و تخریب عرصه های طبیعی استان در پنج ماه 
نخست امسال خبر داد. 

سرهنگ علی صادقی در گفت و گو با »ایرنا« اظهار کرد: پرونده های مورد اشاره مربوط به بیش از ۴۶۸ هکتار از اراضی طبیعی این استان بوده است. 
وی ادامه داد: شهرستان های سمیرم با ۲۰۸، کاشان با ۱۱۳ و نجف آباد با ۶۶ هکتار بیشترین مناطق درگیر با تصرف و تخریب عرصه های طبیعی در مدت مورد 

نظر بوده اند. 
فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی استان اصفهان تصریح کرد: در این مدت در شهرستان های اصفهان، مبارکه، هرند، ورزنه، کوهپایه، شهرضا، تیران و کرون، 
خمینی شهر و شاهین شهر و میمه پرونده تصرف و تخریب نداشتیم. صادقی افزود: در پنج ماه نخست امسال همچنین از ۴۸ مورد جلوگیری از تجاوز به اراضی 
طبیعی استان و رفع آن را به مساحت حدود ۴۸ هکتار داشتیم که در این بین شهرستان های نجف آباد، چادگان و فریدونشهر بیشترین سهم را به خود اختصاص 

دادند. وی خاطرنشان کرد: در برخورد با متخلفان و قانون شکنان منابع طبیعی مصمم هستیم و با جدیت برخورد می کنیم. 
به گزارش »ایرنا«، استان اصفهان ۱۰.۷ میلیون هکتار مساحت دارد که بیش از ۹۰ درصد آن معادل حدود ۹.۸ میلیون هکتار را عرصه  منابع طبیعی و ملی، حدود 

۴۰۳ هزار هکتار را جنگل، ۶ میلیون هکتار را مرتع و سه میلیون هکتار را بیابان تشکیل داده است. 
جنگل های استان به طور عمده در ۲ شهرستان فریدونشهر با ۴۰ هزار هکتار و سمیرم با ۲۵ هزار هکتار قرار دارد و سرانه جنگل در این منطقه کمتر از ۰.۱ هکتار است 

اما با وجود سطح کم، تنوع گونه ای خوبی )۳۵ گونه درختی و درختچه ای( دارد.

در ۵ ماه نخست امسال؛

۱۹۵ فقره پرونده تصرف و تخریب منابع طبیعی در اصفهان تشکیل شد دستور  وزیر  اقتصاد برای 
پرداخت وام ازدواج به 

متقاضیان
وزیر اقتصاد با تأکیــد بر اولویت قــرار دادن 
پرداخت وام ازدواج از ســوی بانک ها گفت: 
بانک ها باید امــوال مازاد را واگــذار کنند و با 
درآمد آن دنبال بنگاه سازی بروند. به گزارش 
»ایمنا«، عبدالناصر همتی در دیدار با اعضای 
شــورای هماهنگی مدیران بانک های دولتی 
در خصوص تســهیلات تکلیفی و نرخ ســود 
اظهارکرد: با هماهنگــی بانک مرکزی تلاش 
خواهیم کرد، هر چه سریع تر مشکلات موجود 
در این ارتباط را برطرف کنیم و این اراده به طور 
جدی در ستاد اقتصادی دولت نیز وجود دارد. 
وی با بیان اینکه مسئولیت عملکرد بانک ها را 
از هیئت مدیره طلب می کند، افزود: انتظار من 
این است که مســیر آینده بانک ها مشخص 
باشد و در این خصوص هیچ توجیهی پذیرفته 
نیست و به عنوان مثال هیئت مدیره نمی تواند 
بگوید من را تحت فشار گذاشــتند تا به فلان 
شــخص یا بنگاه وام بدهم. وی افزود: زمانی 
پرداخت یک تسهیلات، تکلیف قانون است؛ 
این حکایتش فرق می کند اما در مواردی غیر 
از این، شما باید محکم بایســتید و خودتان 
تصمیم بگیرید و من شــما را مسئول خواهم 
دانســت در مورد شــرکت های زیرمجموعه 
بانک ها هم باید همین گونه عمل کنید. همتی 
عنوان کرد: مــن در مجلس گفتــم، الان هم 
می گویم، اموال مازاد را واگذار کنید و با درآمد 
آن دنبال بنگاه سازی بروید و به جهش تولید 
کمک کنید. وی با اشاره به تأکید مقام معظم 
رهبری در دیدار با اعضای دولت و با بیان اینکه 
یک راه تحقق رشد غیر تورمی در کشور همین 
است، گفت: شــما به عنوان بانک های دولتی 
و نیمه دولتی، با توجه بــه محدودیت بودجه 
عمرانی دولت، به طور جدی، با منابع ناشی از 
واگذاری به سمت پروژه های با ارزش افزوده 
بالا بروید.  مــن نمی گویم برویــد در املاک 
تجاری یا نظایر آن ســرمایه گذاری کنید و به 
تورم مسکن و مستغلات دامن بزنید، بلکه به 
سمت تأسیس بنگاه تولیدی و مولد با هدف 

واگذاری آن بروید.

شنبه  ۱۰ شهریور ۱4۰3  / ۲6 صفر ۱446 / 3۱ آگوست  ۲۰۲4 / شماره 4۱6۷
اقتصاد



مدیرعامل ســازمان نوســازی و بهســازی شــهرداری اصفهــان گفت: 
پژوهشگران درگیر کشــف یافته های عملیات باستان شناسی کمرزرین 
هستند و ابراز شگفتی می کنند؛ پس باید توان این را داشته باشیم که از این 
آثار حفاظت کنیم و آنها را در اختیار مردم قرار دهیم. به گزارش »ایرنا«، سال 
گذشته عملیات گودبرداری با لودر برای احداث گذر کمرزرین به تخریب 
لایه های باستانی و مشهود شدن شواهدی از دو سازه معماری منجر و به 
این ترتیب این کار، متوقف و عملیات باستان شناسی شهری با توافق بین 
پژوهشگاه میراث فرهنگی، سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان و 
دانشگاه هنر آغاز شد. به تازگی مدیرکل میراث فرهنگی اصفهان اعلام کرده 

که همکاران میراث فرهنگی، کاوش در کمرزرین را بیشتر از این به صلاح 
مجموعه نمی دانند و دید آنها این است که هرچیزی زیر خاک بماند سالم تر 
می ماند تا اینکه روی خاک بیایید. اگر معرفی کمرزرین که جزو شناسنامه 
های تاریخی اصفهان محسوب می شــود، در حد نتایج همین کاوش ها 
صورت بگیرد کافی است و شهرداری باید هرچه سریع تر طرح خودش را 
برای تبدیل گذر کمرزرین به سایت موزه ارائه کند. اما مدیرعامل سازمان 
نوسازی و بهسازی شــهرداری اصفهان در گفت و گو با »ایرنا« اظهارکرد: 
نمی توانیم با توقف عملیات باستان شناسی گذر کمرزرین، مردم کشور را از 
یافته های ملی این سرزمین محروم کنیم. ایزدخواستی گفت: فازهای ۱ و 

۲ طرح باستان شناسی کمرزرین به اتمام رسیده که حدود ۹۰ درصد سطح 
زمین ســایت کاوش را در بر می گیرد. در این فازها آثار ارزشمندی اعم از 
سازه های صنعتی و شهری کشف شده که فرصت بی نظیری برای مطالعه 
دوران تاریخی شهر اصفهان ایجاد می کند. ایزدخواستی در رابطه با اینکه آیا 
باز شدن گذر کمرزرین در دستور کار است یا خیر، گفت: هم اکنون طراحی 
گذر توسط گروه های دانشگاه هنر اصفهان و همکاران ما در سازمان نوسازی 
و بهسازی پیشرفت خوبی داشته اســت. بر این مبنا مسیر عابر پیاده به 
همراه طرح سایت موزه کمرزرین با تمام پیش نیازها درحال انجام است که 
ان شاءا...  در ماه جاری به اتمام می رسد. از این رو عملیات احداث گذر عابر 
پیاده دقیقاً پس از بازگشایی مسیر غربی از شمع های بتونی و جداره سازی 
مجتمع »زَر« آغاز می شود.وی گفت: احداث گذر کمرزرین منتظر تکمیل 

عملیات باستان شناسی نیست زیرا مسیر گذر مشخص است.

    گردشگری و میراث4

 درآمدزایی بالای میراث تاریخی اصفهان برای کشور و بودجه تخصیصی کم برای حفاظت از آثار کل استان؛

این عادلانه نیست!
احمدی، کارشناس میراث فرهنگی گفت: درشرایطی که میراث تاریخی 
اصفهان، درآمدزایی خوبی برای کشــور دارد، عدم تخصیص مناســب 
منابع و واریز درآمدها به خزانه ملی شرایط حفاظت از این آثار را مشکل 
کرده است. زهرا احمدی در گفت و گو با »بازار«، اظهار کرد: مشکل عدم 
تخصیص بودجه مناســب برای همه بناهای تاریخی و میراث تاریخی 
اصفهان وجود دارد که ناشی از عدم سنجش درست آثار تاریخی به تناسب 
استان است، فقط شهر اصفهان به تنهایی بیشترین آثار باستانی را در میان 
دیگر کلانشهرهای مهم کشــور دارد و به گفته گردشگران برای دیدن این 
آثار چندین روز زمان لازم است و این در حالی است که آثار دیگر شهرهای 

کشور در نیمی از روز قابل دیدن است. 
وی تأکید کرد: با این شرایط خاص این استان و شهر اصفهان همچنان با 
دیگر شهرهای کشور مقایسه می شود و بودجه تخصیصی برای حفاظت از 
آثار کل استان هیچ تناسبی با تعداد و عظمت این آثار حتی فقط برای شهر 
اصفهان ندارد. این کارشناس میراث فرهنگی گفت: در این میان میدان 
نقش جهان به عنوان یکی از بزرگ ترین جاذبه های گردشگری اصفهان، 
سالانه درآمد قابل توجهی از طریق بلیت  فروشی و خدمات گردشگری 
برای کل کشور تولید می  کند. وی افزود: با این حال، این درآمدها به طور 
مستقیم برای مرمت و نگهداری بناهای تاریخی میدان هزینه نمی  شود 
و عدم تخصیص مناســب منابع و واریز شــدن درآمدها به خزانه ملی، 

مشکلات موجود را تشدید کرده است.
احمدی با تأکید بــر اینکه میدان نقش جهان درآمدزایی بســیار بالایی 

دارد، گفت: همان طور که بیان شد این درآمدها به طور مناسب برای حفظ 
و مرمت بناها صرف نمی  شــود و بســیاری از پروژه  های ضروری برای 
حفاظت از این میدان به تعویق افتاده  اند کــه در درازمدت برای اقتصاد 
گردشگری اصفهان نیز خطرآفرین است. کارشناس اقتصاد گردشگری 
افزود: یونسکو به عنوان ســازمان بین  المللی مسئول حفاظت از میراث 
جهانی، همواره بر ضرورت حفاظت از میدان نقش جهان تأکید داشــته 

است و گزارش  های متعددی را درباره وضعیت بحرانی این میراث منتشر 
کرده و به دولت ایران توصیه  هایی نیز برای اقدامات فوری ارائه کرده داده 
است. وی افزود: این توصیه  ها شــامل نظارت بر وضعیت فرونشست 
این میدان، کنترل برداشت های غیرمجاز از منابع آبی و تخصیص منابع 
 مالی برای مرمت و نگهداری بناهای تاریخی است و لازم است مسئولان 

در این باره تمهیدات جدی اتخاذ کنند.

 یک متخصص جغرافیا و برنامه ریزی فضایی مطرح کرد؛

ضرورت احیای مسیر سنتی شهر نوش آباد به قم
یک متخصص جغرافیا و برنامه ریزی فضایی از ضرورت احیای مســیر ســنتی شهر نوش آباد 
آران و بیدگل به قم ســخن گفت. امیر فخرآبادی در گفت و گو با »مهر« با اشاره به اینکه یکی از 
مهم ترین موضوعــات در مدیریت هر 
واحد سیاسی شــناخت هویت است، 
اظهار کرد: شناخت جغرافیای فرهنگی 
و شــناخت جغرافیــای سیاســی هر 
منطقه نیز از دیگر عوامل در این موضوع 

هستند.
وی ابراز کرد: یکی از اهداف تقسیمات 
سیاسی همگنی اجتماعی و فرهنگی، 
ارائــه خدمات بهتــر و در نهایــت رفاه، 
امنیت و آرامش و آســایش مردم هر 

واحد سیاسی است.
این متخصص جغرافیا و برنامه ریزی فضایی تصریح کرد: یکی از بهترین طبقه بندی های سیاسی 
در هر منطقه، طبقه بندی است که از بُعد فرهنگی، اجتماعی و… مردم هر واحد سیاسی بیشترین 

هماهنگی و همگنی لازم را داشته باشند.
فخرآبادی گفت: رعایت و توجه به روابط و مناسبات متقابل محیط و فرهنگ دقت به تفاوت ها و 
تشابهات عناصر فرهنگی گروه های انســانی در ابعاد فضایی و مکانی، مطالعه و بررسی تغییرات 
فضایی گروه های فرهنگی، شــکل گیری الگوهای فضایی فرهنگ توســط عملکردهای جامعه 
انسانی، مطالعه پیشــینه فرهنگی هر منطقه، ردیابی و ریشه  یابی اشتراکات فرهنگی، مشارکت 
در بازساخت گذشته و پیشینه هر واحد سیاســی، مطالعه و بررسی فرهنگ غیرمادی اهرمی در 
خدمت امنیت بالاتر و تجزیه و تحلیل این مباحث یکــی از ضروری ترین موضوعات به خصوص 

در تقسیم واحدهای سیاسی است.
این متخصص جغرافیا و برنامه ریزی فضایی افزود: نتیجه رســیدن به مؤلفه های گفته شــده 

پایداری اجتماعی، همبستگی و در نهایت هم افزایی و رشد امنیت پایدار منطقه است.
وی خاطرنشان کرد: در گذشــته نوش آباد در منطقه کاشان پایتخت کویرات بوده است و بخشی 
از هویت این شهر را باید در روستاهای نواری جاده قدیم قم کاشان از جمله روستای آب شیرین 
جست و جو کرد و حتی تمام ساکنان روستای آب شیرین پسوند نوش آبادی دارند و لهجه مردم 

آن دقیقاً لهجه مردم نوش آباد است.
این متخصص جغرافیا و برنامه ریزی فضایی افزود: آب شــیرین بخشی از جغرافیای فرهنگی 
و جغرافیای سیاســی قدیم شهر نوش آباد است و متأسفانه در تقســیمات سیاسی به این مهم 

توجه نشده است.
وی خاطرنشــان کرد: از این جهت لازم است جهت خلق همبســتگی اجتماعی پایدارتر، امنیت 
پایدار تر، در هم تنیدگی اجتماعی و نهایت رفاه و خدمت بهتر به مردم عزیزمان در تغییر واحدهای 

سیاسی منطقه تجدیدنظر شود.
فخرآبادی خاطرنشان کرد: گذشته از این موضوع، کاشــان با مشکل ترافیک و عبور و مرور انواع 
خودروها از جمله ماشــین های ســنگین روبه رو است که احیای این مســیر بخش عمده ای از 
 این مشــکل منطقه را حل خواهد کرد و دغدغه و موضوع عبور کمربندی شــهید کریمی از مزارع 
شهر نوش آباد هم مطرح است از این جهت یکی از مهم ترین راهکارهای برون رفت از این موضوع 
و چالش ها احیای مسیرهای سنتی عبور و مرور از جمله مسیر شهر نوش آباد به آب شیرین است 
که از اتصال گره های سکونتگاهی نوش آباد-ســلیمانیه-آب شیرین تکمیل می شود و به تقاطع 

آب شیرین واقع در محور قدیم قم-کاشان ختم می شود.

اخبار
شنبه  1۰ شهریور 14۰3  / ۲6 صفر 1446 / 31 آگوست  ۲۰۲4 / شماره 4167

 مدیرعامل سازمان نوسازی شهرداری اصفهان:

پژوهشگران درگیر کشف یافته های باستانی »کمرزرین« اصفهان هستند

مفاد آراء    
6/48 آگهی مفاد آراء صادره توســط هیات حل اختلاف موضوع قانــون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 

شهرستان مبارکه
نظر به اینکه طبق آراء صادره توسط هیأت فوق الذکر تصرفات مفروزی یا مشاعی افراد 
مشروحه ذیل به استناد اسناد مالکیت رسمی مشاعی یا قباله انتقال عادی مورد تأیید قرار 
گرفته است لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
ســند رســمی ، مفاد آراء صادره در دو نوبت به فاصله 15 روز در دو زاینده رود و اصفهان 
امروز منتشر می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی نسبت به آراء مذکور معترض باشند از 
تاریخ انتشار نوبت اول آگهی روزنامه ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل 
وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نمایدو گواهی تقدیم دادخواست را 
به اداره ثبت محل تحویل دهد. در اینصورت اقدامــات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه خواهد بود .و چنانچه اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا  معترض ، گواهی 
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند، اداره ثبت محل مبادرت به صدور 
سند مالکیت بنام متصرف می نماید. لیکن صدور سند مالکیت جدید مانع مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود .
1- رأی شــماره 140360302009001147مورخ03/22/ 1403 آقای مجید احمدی 
قهنویه   فرزندحسنعلی در  ششدانگ قسمتی از یکباب ساختمان به مساحت700/62متر 
مربع مجزی شده از پلاک شماره 12– اصلی واقع در بخش 8حوزه ثبت ملک مبارکه و 
با واسطه از مالک رسمی یداله باروتی بموجب سند شماره 26711 مورخ 1351/04/29 

دفترخانه 3-شهرضا
2- رأی شــماره 140360302009001146مورخ1403/03/22آقــای مجید احمدی 
قهنویه  فرزندحسنعلی در ششدانگ قســمتی از یکباب ساختمان به مساحت 1238/08 
متر مربع مجزی شــده از پلاک شــماره 12- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه 
انتقالی و با واســطه از مالک رســمی یداله باروتی بموجب سند شــماره 26711مورخ 

1351/04/29دفترخانه 3-شهرضا 
3- رأی شــماره 140360302009001912مورخ  1403/05/22 خانم کوکب مومنی 
نهچیری  فرزند عزیزاله در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 193/45 متر مربع مجزی 
شده از پلاک  شماره 36 فرعی از 10– اصلی واقع در بخش 8ثبت ملک مبارکه انتقالی با 

واسطه از مالک رسمی فاطمه مومنی 
4- رأی شــماره 140360302009001908مورخ  1403/05/22 اقای محمد حسین 
باقریان  فرزند عبدالعلی در ششــدانگ یــک باب خانه  به مســاحت 258/75 متر مربع 
مجزی شده از پلاک شماره 16– اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی کریم باقریان سرارودی بموجب سند شماره 25968 مورخ 1351/03/17 

دفترخانه 3- شهرضا
5- رأی شماره 140360302009001509مورخ  1403/04/28 آقای محسن سلیمانی 
شیخ ابادی فرزند مصطفی در ششدانگ یک باب خانه به مساحت349/26متر مربع مجزی 
شــده از پلاک 1 – اصلی واقع در بخش 9 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واســطه از مالک 

رسمی محمد شیخ زاده هراتی 
6- رأی شماره 140360302009001911 مورخ   1403/05/22اقای فریدون محمدی 
سیاه بومی فرزند محمدجان در ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی به مساحت 431/11 
متر مربع مجزی شده از پلاک شماره 41- اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با 
واسطه از مالک رسمی حسینعلی ترابی بموجب سند شماره 16500 مورخ 1318/06/17 

دفترخانه 1-اصفهان 
7- رأی شماره 140360302009001910مورخ  1403/05/22 اقای فریدون محمدی 
سیاهبومی فرزند محمدجان در ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی به مساحت 446/96 
متر مربع مجزی شــده از پلاک  41-اصلی واقع در بخش 9ثبت ملک مبارکه انتقالی با 
واسطه از مالک رسمی محمدعلی ترابی بموجب سند شماره 13985 مورخ 1351/12/10 

دفتر 100-لنجان                                                                                                           

8- رأی شــماره 140360302009001915مورخ  1403/05/22 اقای حسین حمامی 
مبارکه  فرزند منصور در ششدانگ اراضی زراعی کشاورزی)یک قطعه زمین کشاورزی( 
به مساحت 1000متر مربع مجزی شده از 9 – اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه 
انتقالی با واسطه از مالک رسمی حســین حمامی  بموجب سند  شــماره  52047مورخ 

1402/07/08 دفتر436 – مبارکه
9-رأی شماره 140360302009002037مورخ  1403/05/25 اقای حیدر قربانی سینی 
فرزند قاسمعلی در ششدانگ یک زمین زراعی به مساحت 12362/564 متر مربع مجزی 
شــده از پلاک8 – اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واســطه از مالک 
رسمی حیدر علی ضیائی بموجب سند شماره 1901مورخ 1349/11/20و 25156مورخ 

1351/02/09دفتر خانه 3-شهرضا
10-رأی شــماره 140360302009002034مــورخ  1403/05/25 اقــای ســجاد 
بابائی فرزند پرویز در ششــدانگ یک بــاب مغازه به مســاحت 14/62متر مربع مجزی 
شــده از پلاک1– اصلی واقــع در بخش9 ثبــت ملک مبارکــه انتقالی با واســطه از 
 مالک رســمی حســنعلی ایرانپور بموجب ســند شــماره 55622مورخ 1351/06/08

دفتر خانه 29-اصفهان
11 -رأی شــماره 140360302009001909مــورخ  1403/05/22 اقــای جاســم 
باقریان فرزند عبدالعلی در ششــدانگ یک بــاب خانه به مســاحت 320/17متر مربع 
مجزی شــده از پلاک16– اصلی واقع در بخش8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واســطه 
 از مالک رســمی مهدی طاهری بموجب ســند شــماره 25968مورخ 1351/03/17

دفتر خانه 3-شهرضا
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/06/10   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/25     
م الف: 1779152 مظاهر نصرالهی رییس اداره ثبت اسناد واملاک مبارکه

مفاد آراء
6/49 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140360302034005809 مورخ 1403/5/15 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم صابر غلامی 
فرزند داود بشماره شناســنامه 3240740117 صادره از کرمانشاه در ششدانگ یک باب 
مغازه به مســاحت 35 متر مربع مفروز از پلاک 8 فرعی از 6329 اصلی واقع در بخش 1 

کاشان خریداری از مالک رسمی آقای علیرضا رضوی مجرد  محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/06/10   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/25     
م الف: 1779052 محمدعلی ناظمی اشنی رئیس ثبت اسناد و املاک کاشان   

مفاد آراء
6/50 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه اجرایي قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضي ذیل محرز گردیده اســت. لــذا مشــخصات متقاضي واملاک مــورد تقاضا 
به شــرح زیر به منظور اطلاع عمــوم در دو نوبت بــه فاصلــه 15 روز در روزنامه هاي 
 تعیین شــده توســط اداره فرهنگ و ارشاد اســلامي لنجان آگهي میشــود در صورتي

 که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از 

تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را 
به مرجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض، طبق مقررات سند مالکیت صادرخواهد شد. 
1- راي شماره 140360302015000296 مورخ 1403/05/10 خانم فاطمه بیگی ریزی 
فرزند رضا نسبت به شش دانگ یکباب خانه به مساحت 199/28 متر مربع مفروز از پلاک  
107- اصلي واقع در زرین شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خریداري شده از مالک 

رسمی ابوالفتح قهرمان
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/06/13                        

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/28
م الف: 1780083   مصطفي شمسي- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

تحديد حدود اختصاصي
6/51 شــماره نامــه : 140385602025007237-1403/06/07 چــون تحدیــد 
حدود ششــدانگ یکباب ســاختمان پلاک شــماره 1854 فرعــي از 1/230  واقع در 
 کارلادان بخش نــه ثبت اصفهان که طبــق پرونده ثبتي به نام مهــدی نصر اصفهانی 
فرزند عباس  در جریان ثبت اســت به علت عدم حضور متقاضي ثبــت به  عمل نیامده 
 اینک بنا به دســتور قســمت اخیراز ماده 15 قانون ثبــت و بر طبق تقاضــاي نامبرده
 تحدید حدود ملک مرقوم در روز ســه شــنبه مورخ 1403/7/10 ســاعت 9 در محل 
 شــروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب این آگهي به کلیه مالکین و مجاورین اخطار 
 مي گردد کــه در روز و ســاعت مقرر در محــل حضور یابنــد. اعتراضــات مجاورین

 و صاحبان املاک مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدي تا 
30 روز پذیرفته خواهد شد  و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده هاي 
معترضي ثبت معترض ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره بایستي با تقدیم 
دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایي گواهي تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره تسلیم 
نماید. تاریخ انتشــار: 1403/06/10 م الف: 1780130  ابوالفضل شهریاري نائیني 

مدیر واحد ثبتي حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
تحديد حدود اختصاصي

6/52 شــماره نامه : 140385602025007278-1403/06/07 چــون تحدید حدود 
ششــدانگ یک قطعه ملک 19 قفیزی پلاک شــماره 168 فرعي از 27 اصلی  واقع در 
فرطمان بخش چهارده اصفهــان که طبق پرونده ثبتي به نام علیرضا ســلطانی آفارانی 
فرزند عبداله و غیره  در جریان ثبت اســت به علت عدم حضــور متقاضي ثبت به  عمل 
 نیامده اینک بنا به دستور قســمت اخیراز ماده 15 قانون ثبت و بر طبق تقاضاي نامبرده

 تحدید حدود مالک مرقوم در روز ســه شــنبه مورخ 1403/07/10 ســاعت 8 صبح در 
محل شــروع و به عمل خواهد آمد و در صورت مصادف با تعطیلــی عملیات تحدید بعد 
 از تعطیلی انجام می پذیــرد  لذا به موجب این آگهي به کلیــه مالکین و مجاورین اخطار 
 مي گردد که در روز و ســاعت مقرر در محل حضور یابند. اعتراضات مالکین یا مجاورین

 مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صــورت مجلس تحدیدي تا 30 روز پذیرفته 
خواهد شد . تاریخ انتشــار: 1403/06/10 م الف: 1780554  ابوالفضل شهریاري 

نائیني مدیر واحد ثبتي حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
تحديد حدود اختصاصی

6/53 چــون تحدید حدود اختصاصی ششــدانگ خانه و باغ یکجریب و نیمی بشــماره 
874 فرعی از پلاک 34-اصلــی واقع در فین بزرگ بخش دو کاشــان که طبق پرونده 
 ثبتی به نــام فاطمه ســادات لاجــوردی در جریان ثبت اســت به علت عــدم حضور 
متقاضی ثبت به عمل نیامده بنا به دســتور قســمت اخیر ماده 15 قانــون ثبت بر طبق 
تقاضای نامبرده تحدید حدود ملک مرقوم در تاریخ 1403/7/14 در ســاعت 8 صبح در 
محل شروع و انجام خواهد شد. لذا به موجب این آگهی به کلیه مجاورین و مالکین اخطار 
میگردد که در روز و ساعت مقرر در محل حاضر شــوند اعتراضات مجاورین و صاحبان 
املاک طبق مــاده 20 قانون ثبت از تاریخ صورت مجلس تحدیــدی تا 30 روز پذیرفته 
خواهد شــد. طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت؛ 
معترض ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتــراض به این اداره بایســتی با تقدیم 

دادخواســت به مرجع ذیصلاح قضایی گواهی تقدیم دادخواســت را اخذ نموده و زاینده 
 رود به این اداره تسلیم نماید .  تاریخ انتشــار : 1403/06/10     م الف: 1779539 

محمد علی ناظمی ریاست اداره ثبت اسناد و املاک کاشان
فقدان سند مالکیت 

6/54 بموجــب تقاضــای وارده 140221702248003209 مــورخ 1403/06/06 
باستناد 2 برگ استشــهادیه مصدق پیوســت که امضای شهود رســما گواهی گردید 
خانم راضیه رئیســی ســند مالکیت دو دانگ مشاع از ششــدانگ یکباب خانه مشتمل 
بر باغ به شــماره پلاک 335 فرعی مفروز و مجزی شــده از شــماره از 11 اصلی واقع 
در بخش 13 حوزه ثبتی نیاســر که ذیل شــماره 8792 دفتر 2 صفحه 495 با شــماره 
چاپی ســند 035781 الف/ 94 صادر و تســلیم گردیده اســت به علت جابجائی مفقود 
گردیده ، و اینک تقاضای صدور ســند المثنی را نموده اســت لذا طبــق تبصره 1 ماده 
120 اصلاحی آئین نامه ثبت مراتــب آگهی؛ تا هرکس مدعی انجام معامله نســبت به 
ملک مذکور یا وجود ســند مالکیت نزد خود میباشــد از تاریخ انتشــار این آگهی لغایت 
10 روز به این اداره مراجعه و اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل ســند مالکیت و سند 
معامله تســلیم نماید تا مراتب صورت مجلس واصل ســند به ارائه کننده مسترد گردد. 
بدیهی اســت چنانچه ظرف مهلت مقرر اعتراضی واصل نگردد یــا در صورت اعتراض 
 اصل سند ارائه نشود المثنی ســند مالکیت مزبور صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد. 

م الف: 1779500  احسان زارع مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نیاسر  
فقدان سند مالکیت

6/55 شماره نامه: 140385602033001620- 1403/04/20 نظر به اینکه سند مالکیت 
دو سهم و ربع سهم مشاع از ده سهم و سه ربع سهم  ششدانگ قطعه زمین معروف به باغ 
شهاب  به شماره پلاک 362 فرعی از شماره 9-  اصلی جزء بخش 9 حوزه ثبتی نطنز به نام 
لاله خاتون غفاری علیلا ئی در دفتر 9 صفحه 520 ذیل شماره ثبت 2087 صادر گردیده 
است و مع الواسطه طی سند قطعی 10412 در تاریخ 1326/6/21 تنظیم شده در دفتر 7 
نطنز به سرور امیر کیانی انتقال شده است سپس آقای علی اکبر اسدالهی با وکالت از مالک 
نامبرده برابر درخواست به شماره وارده 1400217020330006460 مورخ 1403/04/17 
منضم به دو برگ استشهادیه که امضا شهود آن به تایید دفترخانه اسناد رسمی شماره 13 
نطنز رسیده است درخواست سند مالکیت المثنی ملک فوق را نموده  لذا مراتب به استناد 
تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت  در یک نوبت آگهی می شــود 
 چنانچه کسی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود 
می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رســید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس 
و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مســترد گردد بدیهی است اگر ظرف مهلت مقرر 
اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض اصل ســند مالکیت یا ســند معامله ارائه نشود 
 اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شــد. م الف: 1779689 

رحمت اله شاهدی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نطنز  
ابلاغ تعیین وقت افراز

6/56 شماره نامه: 140385602033002414- 1403/06/06 نظر به اینکه آقای سید 
علی مرتضوی طباطبایی فرزند سید باقر احدی از مالکین مشاعی ششدانگ قطعه زمین 
بشماره پلاک 1613 فرعی از شماره 33- اصلی واقع در شهر نطنز جزء بخش 9 حوزه ثبتی 
شهرستان نطنز خواهان افراز سهم خود به طرفیت خواندگان سایر مالکین مشاعی پلاک 
مرقوم )محسن کریمی- امیر حسین صفاری نطنزی- افسر صفاری- مهدخت صفاری 
نطنزی- محمدرضا صفاری- اکبر صفاری- عبدالرضــا صفاری نطنزی- اختر صفاری 
نطنزی- مهشید صفاری نطنزی- مهدی کریمی- حسام الدین صفاری نطنزی-  بتول 
فخری علیایی- محمدرضا کریمی( نموده اســت و اعلام نموده که از مالکین مشــاعی 
فوق الذکر - آدرسی در دســت نمی باشــد طبق ماده 3 آئین نامه افراز و فروش املاک 
مشاع مصوب آذر ماه سال 1357 به خواندگان ابلاغ می گردد که در روز پنجشنبه مورخ 
1403/07/05 جهت انجام خواسته خواهان در محل وقوع ملک حضور بهم رسانند بدیهی 
است عدم حضور مانع از رسیدگی و اقدامات قانونی نخواهد بود. م الف: 1779685 

رحمت اله شاهدی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نطنز 



مدیرکل آموزش وپرورش استان اصفهان:

در بعضی از حوزه های آموزش وپرورش مازاد نیرو داریم

مدیرکل آموزش وپرورش اســتان اصفهان با بیان اینکه در ســال تحصیلی پیــش رو در بعضی از حوزه های 
آموزش وپرورش مازاد نیرو داریم، گفت: مشکل نیروی انسانی در استان اصفهان نداریم، زیرا حدود ۱۹۵ هزار 

نفر در سطح کشور از طریق ماده ۲۸ و دانشگاه فرهنگیان پذیرش به هنگام داشتیم.
به گزارش »ایمنا«، محمدرضا ابراهیمی در یکصدوهشتادویکمین جلسه شــورای آموزش وپرورش استان 
اصفهان با گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان دفاع مقدس، شهدای امنیت و شهدای خدمت و عرض تسلیت 
ایام سوگواری اهل بیت )ع( اظهار کرد: پروژه مهر یکی از اصلی ترین، مهم ترین و اساسی ترین پروژه های ملی 
کشور است که باید مورد توجه قرار گیرد، به این ترتیب در ابتدای مهر پذیرای یک میلیون نفر دانش آموز و ۶۰ هزار 

معلم و اعضای کادر آموزشی خواهیم بود.
وی درباره ناترازی نیروی انسانی در آموزش وپرورش افزود: در سال های گذشته با چالش نیروی انسانی مواجه 
بودیم و به لطف خدا و همراهی دولت به ویژه دولت سیزدهم، حدود ۱۹۵ هزار نفر در سطح کشور از طریق ماده 
۲۸ و دانشگاه فرهنگیان پذیرش داشتیم، در استان اصفهان نیز بسیار تلاش شد تا سهم ورودی نیروی انسانی 
بیشتر از سهم عادی خود باشد و حدود ۱۰ درصد از تمام پذیرش شدگان کشور که ۲۰ هزار نفر هستند به استان 

اصفهان اختصاص دارد و در حال حاضر در دانشگاه فرهنگیان مشغول به تحصیل هستند.
مدیرکل آموزش وپرورش اســتان اصفهان با بیان اینکه در ســال تحصیلی پیــش رو در بعضی از حوزه های 
آموزش وپرورش مازاد نیرو داریم، عنوان کرد: تفاوت آموزش وپرورش با دیگر ســازمان ها در تنوع نیروی کار 
است و در آموزش وپرورش باید تنوع نیرو داشته باشیم، کم تنوع ترین نیروها مربوط به دوران دبستان است، 
اما در دوره متوسطه و هنرستان ها تنوع بسیاری وجود دارد و نیازمند سازماندهی است؛ در حال حاضر می توانیم 
بگوییم مشکل نیروی انسانی در استان اصفهان نداریم، زیرا در سال های اخیر حدود ۵۰۰۰ نفر از طریق ماده ۲۸ 

پذیرش به هنگام داشتیم و آموزش های لازم برای آنها ارائه می شود.
ابراهیمی ادامه داد: خرید خدمات معضل دیگر آموزش وپرورش بود و قرار شد بر اساس نیاز پذیرش داشته 
باشیم و باید به دو مورد توجه داشته باشیم که نیازمان به نیروی آقا بیشتر است، همچنین اغلب خرید خدمات 
در دوران دبستان است، اما نیاز آموزش وپرورش در دوران متوسطه است؛ در این شرایط فراخوان بازگشت بعضی 

از معلمان از دوران متوسطه به ابتدایی را داشتیم و این کمبود، تعدیل خواهد شد.
وی خاطرنشــان کرد: برای خرید خدمات، فرم امتیازبندی با تعیین شاخص هایی همچون سابقه خدمت، 
تناسب رشته، تأهل و فرزندآوری، اعضای فرهنگی یا ایثارگر، برتری علمی و تجربی طراحی شد، به طور معمول 
 کسانی که بیشترین سابقه را داشته باشــند پذیرش می شــوند؛ همچنین تعداد قابل ملاحظه ای در حدود 
یک چهارم خرید خدمات پذیرش شده اند و حدود ۹۳۳ نفر از دانشگاه فرهنگیان به معلمان اضافه می شوند.

مدیرکل آموزش وپرورش اســتان اصفهان درباره بازنشســتگی معلمان و کارکنان آموزش وپرورش اضافه 
کرد: سازمان آموزش وپرورش با هماهنگی سازمان استخدامی بخشــنامه ای را به ماده ۱۰۱ خدمات مستند 
کرد و به تناسب آن تغییری ایجاد شــد و شرط بازنشستگی را به شــرایط جدیدی تغییر داد، در حال حاضر 
شرط بازنشستگی داشتن ۶۰ سال ســن یا تکمیل ۳۵ سال خدمت است، اگرچه تشویق هایی برای خدمت 
بازنشستگان در نظر گرفته شده اســت، در سال گذشــته حدود ۴۵ درصد از افرادی که شرایط بازنشستگی 

داشتند، همچنان مایل به ادامه فعالیت بودند.
 ابراهیمی با اشــاره به اقدامات انجام شده در حوزه نوســازی و تجهیز مدارس تأکید کرد: در سه سال گذشته 

سه هزار کلاس درس به بهره برداری رسید و هزار کلاس درس به نیت هزار روز خدمت دولت سیزدهم با حضور 
معاون وزیر و رئیس سازمان نوسازی کلنگ زنی شد، در جمع چهار هزار کلاس درس استان اصفهان مربوط به 

سه سال فعالیت دولت سیزدهم است.

متوسطحدود۵۰درصدیاستاناصفهاندرتوزیعمتوازنورشدهنرستانها
وی گفت: به مستند با برنامه توسعه ششم و برنامه توسعه هفتم، اصفهان جزو پنج استانی است که در توزیع 
متوازن شاخه ای و رشته ای و رشد هنرستان ها به هدف مطلوب رسیده است؛ متوسط کشوری حدود ۳۶ است و 
متوسط اصفهان نزدیک ۵۰ درصد است؛ در سال های اخیر بسیاری از دبیرستان ها به هنرستان تبدیل شده اند و با 
کمبود تجهیزات مواجه هستند، با وجود اقداماتی که انجام شده است همچنان نیازمند تأمین تجهیزات هستیم.

مدیرکل آموزش وپرورش استان اصفهان با اشاره به مسائل هنرستان ها افزود: جلسات متعددی میان سازمان 
آموزش وپرورش و جهاد کشاورزی برگزار و نتیجه بر این شد رشته کشاورزی در هنرستان آفرینش با ظرفیت 
۱۸۰ دانش آموز برای تربیت نیروی متخصص، ماهر و جوان تشکیل شود و در حال حاضر ثبت نام دانش آموزان 

شروع شده است و ۷۵ نفر برای پایه دهم ثبت نام کرده اند.
ابراهیمی عنوان کرد: در دو سال گذشته طرح مطالعاتی را شروع کردیم تا مدرسه حلبیان که بیش از ۱۰۰ سال 
قدمت دارد را احیا کنیم ، به این علت که این مدرسه خاستگاه شهدای بسیاری است و از جنبه های فرهنگی و 
تاریخی برای مردم اصفهان دارای اهمیت است؛ بنابراین، با رویکرد حفظ آثار باستانی گروهی از افراد مأمور به 

انعقاد تفاهم نامه ای شدند تا به عنوان هنرستان صنایع دستی از این مدرسه استفاده کنیم.

تغییرجهتگیریتأمیننیرویکارکشوربههمتآموزشوپرورش
استاندار اصفهان نیز در این جلسه درباره تحصیل دانش آموزان در هنرستان های کارودانش گفت: در حال حاضر 
در بخش نیروهای تحصیل کرده با بحران نیروی کارگر ماهر و انباشت نیروی بیکار مواجه هستیم و جهت گیری 
و مسیر فعلی آموزش وپرورش می تواند این مسئله را در سال های آینده رفع و جهت گیری جدیدی را در تأمین 

نیروی کار کشور ایجاد کند.
سیدرضا مرتضوی با اشاره به فرایند اجرایی شدن ماده ۱۳ که پس از ۲۶ سال اصلاح و به استان ها ابلاغ شد، اظهار 
کرد: این مسئله از اولین دستور جلساتی بود که در جلسات شورای آموزش وپرورش مورد بحث و بررسی قرار 
گرفت و کمیته ای تشکیل و در حوزه مدیریت امور شهری نیز پیگیری های متعددی انجام شد که به لطف خدا در 
ایام پایانی دولت سیزدهم مصوبه نهایی را هیئت وزیران برای رفع تردیدها صادر کرد که باید به تمام شهرداری ها 

ابلاغ شود و استانداری پیگیری لازم را انجام خواهد داد تا به نحو مطلوب تری این ماده قانونی اجرا شود.
وی با بیان اینکه پروژه مهر، پروژه ای سنگین و دارای اهمیت است، افزود: استان اصفهان عملکرد مطلوب و 
خوبی داشته است، ضمن اینکه باید همواره تلاش کنیم تا حداکثرها را رکورد بزنیم و به تلاشی که داشته ایم، 
راضی نشویم؛ همچنین گزارش های خوب و قابل قبولی در حوزه آماده سازی مدارس، تأمین نیروی انسانی و 

دیگر موارد ارائه شده است.
استاندار اصفهان درباره تخصیص اعتبارات برای تجهیز هنرستان ها عنوان کرد: تأسیس و راه اندازی هنرستان 
کشاورزی در اســتان اصفهان از ضرورت های جدی استان اســت که همواره اداره آموزش وپرورش و جهاد 

کشاورزی پیگیر این موضوع بوده اند و این اطمینان را می دهیم که اعتبارات لازم تخصیص پیدا خواهد کرد.
مرتضوی پیرامون تحصیل دانش آموزان در هنرســتان های کار و دانش ادامــه داد: در حال حاضر در بخش 
نیروهای تحصیل کرده با بحران نیروی کارگر ماهر و انباشت نیروی بیکار مواجه هستیم و جهت گیری و مسیر 
فعلی آموزش وپرورش می تواند این مسئله را در سال های آینده رفع و جهت گیری جدیدی را در تأمین نیروی 

کار کشور ایجاد کند.
وی با بیان اینکه باید توجه ویژه ای به افزایش آرامش بخشی در فضای جامعه شود، خاطرنشان کرد: مسئولان 
آموزش وپرورش باید این اطمینان را به مردم بدهند که مهیای اســتقبال از دانش آموزان در ســال تحصیلی 

جدید هستند.

توانستیممسئلهنیرویانسانیآموزشوپرورشرامهارکنیم
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان با بیان اینکه در این دولت توانستیم مسئله نیروی 
انسانی آموزش وپرورش استان را مهار کنیم، گفت: در حال حاضر همچون سال های گذشته معضلی تحت عنوان 
زیرساخت و معضل نیروی انسانی نداریم و وضعیت کنونی با وضعیت سال های گذشته قابل مقایسه نیست .

محمدرضا جان نثاری در یکصدوهشتادویکمین جلسه شــورای آموزش وپرورش استان اصفهان اظهار کرد: 
مســائل و گزارش هایی که در این جلسه بررسی و بیان شــد، موضوعات عظیمی بود، با اقدامات انجام شده 

بسیاری از چالش ها مرتفع خواهد شد، اما بعضی از موارد همچنان نیاز به پیگیری و رسیدگی دارد.
وی با بیان اینکه در این دولت توانستیم مسئله نیروی انسانی آموزش وپرورش استان اصفهان را مهار کنیم، 
افزود: در حال حاضر همچون سال های گذشته معضلی تحت عنوان زیرساخت و معضل نیروی انسانی نداریم 

و وضعیت کنونی با وضعیت سال های گذشته قابل مقایسه نیست .
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان با تأکید بر اینکه افق تعیین شده در مسیر حرکت 
آموزش وپرورش بسیار روشن و شفاف است و می تواند در چندسال آینده تحولی در آموزش وپرورش ایجاد 
کند، عنوان کرد: باید دفترچه ای از خدمات به ویژه در حوزه های تأمین نیروی انســانی، تأمین زیرساخت ها، 
مدرسه سازی و کلاس هایی که ترمیم شد، تهیه شود، همت ویژه ای روی این قضیه گماشته شود تا اقدامات 

انجام شده، ثبت شود و در مدل حکمرانی مشخص باشد.

جامعه
شنبه1۰شهریور۲6/14۰3صفر31/1446آگوست۲۰۲4/شماره4167

تحديد حدود اختصاصي
6/57 شــماره نامه: 140385602033001697- 1403/04/27 چون تمامي ششــدانگ 
دو  قطعه زمین متصل مشــجر و مزروعی شــش قفیزی معروف دشت پسه دان پلاک 
438 فرعي از 134  اصلي واقع در روســتای یارند  جزء بخش 10 نطنز که طبق سوابق 
و پرونده ثبتي به نام خانم مهین برهان کاشــانی فرزند محمد در جریان ثبت میباشد و 
عملیات تحدید حدود قانوني آن به عمل نیامده اســت. اینک بنا به دستور قسمت اخیر 
ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضاي نامبرده تحدید حدود پلاک مرقوم در روز دوشــنبه 
مورخ 1403/07/09  ساعت 10 در محل شــروع و به عمل خواهد آمد لذا به موجب این 
آگهي به کلیه مجاورین اخطار مي گردد که در روز و ساعت مقرر در این آگهي در محل 
حضور یابند و اعتراضــات مالکین یا مجاوریــن مطابق ماده 20 قانــون ثبت از تاریخ 
 تنظیم صورتمجلس تحدیدي تا 30 روز پذیرفته خواهد شــد.تاریخ انتشار:1403/06/10 

م الف:1780412 رحمت اله شاهدي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز
فقدان سند مالکیت

6/58 شماره نامه: 140385602011003240 -1403/06/05 نظر به اینکه سند مالکیت 22  
شعیر مشاع از 96 شعیر  شش دانگ پلاک ثبتی شماره 2513  واقع در بخش 1 خوانسار 
ذیل ثبت  919/1 در صفحه 553 دفتر املاک جلد 10  به نام منوچهر ملک زاده صادر و 
تسلیم گردیده است سپس نامبرده فوت و طبق گواهی حصر وراثت تنها ورثه وی ایران 
ملک زاده می باشد به موجب گواهی انحصار وراثت 821 مورخ 1385/09/22 ایران ملک 
زاده فوت و ورثه وی عبارتند از 4 پسر به نام های محمد هوشنگ، رضا، مسعود و شاهرخ 
و 3 دختر به نام های ملوک، پریچهر و فروغ همگی ملک زاده می باشند خانم مریم ملک 
زاده به موجب وکالت نامه 74841مورخ 1396/08/04 دفتر 12 خوانسار به وکالت از شاهرخ 
ملک زاده  با ارائه درخواست کتبی به شــماره وارده 140385602011006071 به انضمام 
دو برگ استشهادیه محلی که امضاء شــهود آن ذیل شماره 140302155852000572 به 
گواهی دفترخانه 25 خوانســار رسیده است مدعی است که ســند مالکیت آن به علت 
جابجایی مفقود گردیده اســت و درخواست صدور المثنای ســند مالکیت ملک فوق را 
نموده اند لذا مراتب به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا 
وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتباً ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا ســند معامله به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض سند مالکیت 
 یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1780368  اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار 
فقدان سند مالکیت

6/59 شماره نامه: 140385602011003239 -1403/06/05 نظر به اینکه سند مالکیت 8  
شعیر مشاع از 96 شعیر  شش دانگ پلاک ثبتی شماره 2513  واقع در بخش 1 خوانسار 
ذیل ثبت  919 در صفحه 551 دفتر املاک جلد 10  به نام ایران ملک زاده صادر و تسلیم 
گردیده اســت به موجب گواهی انحصار وراثت 821 مورخ 1385/09/22 ایران ملک زاده 
فوت و ورثه وی عبارتند از 4 پســر به نام های محمد هوشنگ، رضا، مسعود و شاهرخ و 
3 دختر به نام های ملوک، پریچهر و فروغ همگی ملک زاده می باشند خانم مریم ملک 
زاده به موجب وکالت نامه 74841مورخ 1396/08/04 دفتر 12 خوانسار به وکالت از شاهرخ 
ملک زاده  با ارائه درخواست کتبی به شــماره وارده 140385602011006067 به انضمام 
دو برگ استشهادیه محلی که امضاء شــهود آن ذیل شماره 140302155852000572 به 
گواهی دفترخانه 5 خوانســار رسیده اســت مدعی است که ســند مالکیت آن به علت 
 جابجایی مفقود گردیده اســت و درخواست صدور المثنای ســند مالکیت ملک فوق را 
نموده اند لذا مراتب به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا 
وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتباً ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا ســند معامله به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 

بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض سند مالکیت 
 یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1780363  اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار 
فقدان سند مالکیت

6/60 شــماره نامه: 140385602011003217 -1403/06/05 نظر به اینکه سند مالکیت 
یک سهم  مشاع از 15 سهم  شش دانگ پلاک ثبتی شماره 714 اصلی  واقع در بخش 
1 خوانســار ذیل ثبت  903 در صفحه 495 دفتر املاک جلد 10  به نام ایران ملک زاده 
تحت شماره چاپی مسلسل 705806 ثبت و  صادر و تسلیم گردیده است سپس نامبرده 
 فوت و طبق گواهی حصر وراثت ایران ملک زاده فوت و ورثه وی عبارتند از 4 پســر به 
نام های محمد هوشنگ، رضا، مسعود و شاهرخ و 3 دختر به نام های ملوک، پریچهر و 
فروغ همگی ملک زاده می باشند خانم مریم ملک زاده به موجب وکالت نامه 74841مورخ 
1396/08/04 دفتر 12 خوانسار به وکالت از شــاهرخ ملک زاده  با ارائه درخواست کتبی 
به شماره وارده 140385602011006070 به انضمام دو برگ استشهادیه محلی که امضاء 
شهود آن ذیل شماره 140302155852000572 به گواهی دفترخانه 5 خوانسار رسیده است 
مدعی است که سند مالکیت آن به علت جابجایی مفقود گردیده است و درخواست صدور 
المثنای ســند مالکیت ملک فوق را نموده اند لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی 
ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شــود چنانچه کسی مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار 
این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت 
به ارائه کننده ســند مسترد گردد بدیهی اســت اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا 
در صورت اعتراض سند مالکیت یا ســند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت 
المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1780357  اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار 

فقدان سند مالکیت
6/61 شــماره نامه: 140385602011003214 -1403/06/05 نظر به اینکه سند مالکیت 
یک سهم  مشاع از 15 سهم  شش دانگ پلاک ثبتی شماره 714 اصلی  واقع در بخش 
1 خوانســار ذیل ثبت  902/1 در صفحه 497 دفتر املاک جلد 10  به نام منوچهر ملک 
زاده تحت شماره چاپی مسلسل 705807  ثبت و  صادر و تســلیم گردیده است سپس 
نامبرده فوت و طبق گواهی حصــر وراثت  تنها ورثه وی ایران ملک زاده می باشــد به 
موجب گواهی انحصار وراثــت 821  مورخ 1385/09/22 ایران ملــک زاده  فوت و ورثه 
وی عبارتند از 4 پسر به نام های محمد هوشنگ، رضا، مســعود و شاهرخ و 3 دختر به 
نام های ملــوک، پریچهر و فروغ همگی ملک زاده می باشــند خانم مریم ملک زاده به 
موجب وکالت نامه 74841مورخ 1396/08/04 دفتر 12 خوانسار به وکالت از شاهرخ ملک 
زاده  با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 140385602011006070 به انضمام دو برگ 
استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شــماره 140302155852000572 به گواهی 
دفترخانه 5 خوانسار رســیده است مدعی است که ســند مالکیت آن به علت جابجایی 
مفقود گردیده است و درخواســت صدور المثنای ســند مالکیت ملک فوق را نموده اند 
لذا مراتب به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آییــن نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود 
ســند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشــار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتباً ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا ســند معامله به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض سند مالکیت 
 یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1780350  اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار 
فقدان سند مالکیت

6/62 شماره نامه: 140385602011003218 -1403/06/05 نظر به اینکه سند مالکیت 8  
شعیر مشاع از 96 شعیر  شش دانگ پلاک ثبتی شماره 714/2  واقع در بخش 1 خوانسار 
ذیل ثبت  904 در صفحه 505 دفتر املاک جلد 10  به نام ایران ملک زاده صادر و تسلیم 
گردیده است ســپس نامبرده فوت و طبق گواهی حصر وراثت 821 مورخ 1385/09/22 

ورثه وی عبارتند از  4 پسر به نام های محمد هوشنگ، رضا، مسعود و شاهرخ و 3 دختر 
به نام های ملوک، پریچهر و فروغ همگی ملک زاده می باشند خانم مریم ملک زاده به 
موجب وکالت نامه 74841مورخ 1396/08/04 دفتر 12 خوانسار به وکالت از شاهرخ ملک 
زاده  با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 140385602011006067 به انضمام دو برگ 
استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شــماره 140302155852000572 به گواهی 
دفترخانه 5 خوانسار رســیده است مدعی است که ســند مالکیت آن به علت جابجایی 
مفقود گردیده است و درخواست صدور المثنای سند مالکیت ملک فوق را نموده اند لذا 
مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت 
آگهی می شود چنانچه کســی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشــار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را 
کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر 
ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض سند مالکیت یا سند معامله ارائه 
نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1780334  

اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار 
فقدان سند مالکیت

6/63 شماره نامه: 140385602011003227 -1403/06/05 نظر به اینکه سند مالکیت 22  
شعیر مشاع از 96 شعیر  شش دانگ پلاک ثبتی شماره 714/2   واقع در بخش 1 خوانسار 
ذیل ثبت  904/1  در صفحه 507 دفتر املاک جلد 10  به نام منوچهر ملک زاده صادر و 
تسلیم گردیده است سپس نامبرده فوت و  طبق گواهی حصر وراثت تنها ورثه وی ایران 
ملک زاده می باشد به موجب گواهی انحصار وراثت 821  مورخ 1385/09/22 ایران ملک 
زاده فوت و ورثه وی عبارتند از 4 پسر به نام های محمد هوشنگ، رضا، مسعود و شاهرخ 
و 3 دختر به نام های ملوک، پریچهر و فروغ همگی ملک زاده می باشند خانم مریم ملک 
زاده به موجب وکالت نامه 74841مورخ 1396/08/04 دفتر 12 خوانسار به وکالت از شاهرخ 
ملک زاده  با ارائه درخواست کتبی به شــماره وارده 140385602011006067 به انضمام 
دو برگ استشــهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شــماره 140302155852000572 
به گواهی دفترخانه 5 خوانسار رسیده است مدعی است که ســند مالکیت آن به علت 
جابجایی مفقود گردیده اســت و درخواست صدور المثنای ســند مالکیت ملک فوق را 
نموده اند لذا مراتب به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا 
وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتباً ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا ســند معامله به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض سند مالکیت 
 یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1780320  اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار 
فقدان سند مالکیت

6/64 شماره نامه: 140385602011003230 -1403/06/05 نظر به اینکه سند مالکیت 40 
سهم  مشاع از 60  سهم  شش دانگ پلاک ثبتی شماره 716    واقع در بخش 1 خوانسار 
ذیل ثبت  1815  در صفحه 219 دفتر املاک جلد 12  به نام ایران ملک زاده صادر و تسلیم 
گردیده اســت به موجب گواهی انحصار وراثت 821 مورخ 1385/09/22 ایران ملک زاده  
فوت و ورثه وی عبارتند از 4 پســر به نام های محمد هوشنگ، رضا، مسعود و شاهرخ و 
3 دختر به نام های ملوک، پریچهر و فروغ همگی ملک زاده می باشند خانم مریم ملک 
زاده به موجب وکالت نامه 74841مورخ 1396/08/04 دفتر 12 خوانسار به وکالت از شاهرخ 
ملک زاده  با ارائه درخواست کتبی به شــماره وارده 140385602011006071 به انضمام 
دو برگ استشهادیه محلی که امضاء شــهود آن ذیل شماره 140302155852000572 به 
گواهی دفترخانه 5 خوانســار رسیده اســت مدعی است که ســند مالکیت آن به علت 
 جابجایی مفقود گردیده اســت و درخواست صدور المثنای ســند مالکیت ملک فوق را 
نموده اند لذا مراتب به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا 

وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتباً ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا ســند معامله به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض سند مالکیت 
 یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1780305  اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار
فقدان سند مالکیت

6/65 شماره نامه: 140385602011003231 -1403/06/05 نظر به اینکه سند مالکیت 5 
سهم  مشاع از 60  سهم  شش دانگ پلاک ثبتی شماره 716  واقع در بخش 1 خوانسار 
ذیل ثبت 1815/2  در صفحه 223 دفتر املاک جلد 12  به نام منوچهر ملک زاده صادر و 
تسلیم گردیده است سپس نامبرده فوت  و طبق گواهی حصر وراثت تنها ورثه وی ایران 
ملک زاده می باشد به موجب گواهی انحصار وراثت 821 مورخ 1385/09/22 ایران ملک 
زاده فوت و ورثه  وی عبارتند از 4 پسر به نام های محمد هوشنگ، رضا، مسعود و شاهرخ 
و 3 دختر به نام های ملوک، پریچهر و فروغ همگی ملک زاده می باشند خانم مریم ملک 
زاده به موجب وکالت نامه 74841مورخ 1396/08/04 دفتر 12 خوانسار به وکالت از شاهرخ 
ملک زاده  با ارائه درخواست کتبی به شــماره وارده 140385602011006071 به انضمام 
دو برگ استشــهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شــماره 140302155852000572 
به گواهی دفترخانه 5 خوانسار رسیده است مدعی است که ســند مالکیت آن به علت 
جابجایی مفقود گردیده اســت و درخواست صدور المثنای ســند مالکیت ملک فوق را 
نموده اند لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در 
یک نوبت آگهی می شود چنانچه کســی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا 
وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتباً ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا ســند معامله به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض سند مالکیت 
 یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1780288  اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار

آگهی تغییرات شــرکت ســهامی خاص چکاو الکترونیک صنعت 
پارسیان بشناسه ملی 14008893639 و بشماره ثبت 2126 

به اســتناد صورتجلســه مجمع عمومی فوق العاده مــورخ 1403/05/23 محل 
شــرکت به واحد ثبتی اصفهان به نشانی : اســتان اصفهان، شهرستان اصفهان، 
بخش مرکزی، شهر اصفهان، درب کوشک، کوچه علیقلی بیک4، خیابان آیت اله 
زاهد، پلاک 10، ساختمان تجاری اداری مستاجران ، طبقه 1، واحد 2 به کدپستی: 
8136895578 انتقال یافت و ماده مربوط دراساســنامه اصلاح گردید . اداره کل 
 ثبت اسناد و املاک اســتان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 

خمینی شهر )1779631(

اعلام مفقودی اعلام مفقودی 
برگ ســبز خــودروی ســواری پراید تیــپ132 مدل 
 1387 بــه رنــگ نقــره ای متالیــک به شــماره پلاک

 ایران 13-573  م 86 و شماره موتور 2628281  و شماره 
شاســی S1422287038846 و شناســه ملی خودرو 
 IRPC871VPLW038846 بــه نــام آقــای محمد 
پور مهدی نجف آبادی مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.



سهل انگاری فدراسیون دوومیدانی باعث شد تا چهار ورزشکار شانس حضور در مسابقات قهرمانی جهان جوانان را از دست بدهند.
به گزارش »مهر«، مسابقات دوومیدانی قهرمانی جوانان جهان ۲۰۲۴ از ششم شهریور به میزبانی شهر لیما در پرو آغاز شده و چهار ورزشکار ایران هم سهمیه حضور 
در این رقابت ها را کسب کرده بودند که به دلیل سهل انگاری و کم کاری مسئولان قبلی این فدراسیون از اعزام به مسابقات جام ماندند. نازنین فاطمه عیدیان در 
ماده های ۴۰۰ و ۴۰۰ متر با مانع، مانا حسینی در ماده پرتاب نیزه، ملینا اسماعیلی در ماده ۲۰۰ متر و مهدی هفت چشمه نیز در ماده چکش، چهار دونده ایران بودند 
که با وجود کسب سهمیه این رقابت ها از شرکت در مسابقات جهانی جا ماندند. گفته می شود عدم ثبت نام اولیه و ارسال نتایج به فدراسیون جهانی که باید توسط 
سرپرست قبلی فدراسیون انجام می شد دلیل اصلی اعزام نشدن چهار ورزشکار کشورمان به این رویداد مهم است. پیش تر هم فرزانه فصیحی و حسن تفتیان 

به دلیل همین سهل انگاری های فدراسیون شانس حضور در مسابقات داخل سالن قهرمانی جهان را از دست داده بودند.

تاوان کم کاری فدراسیون دوومیدانی برای ملی پوشان

ادعای ستاره هلندی سابق رئال درباره توپ طلای 2010 
وسلی اسنایدر همچنان معتقد است که او سزاوار جایزه ای بود که لئو مسی در سال ۲۰1۰ به دست آورد، 
کسی که بالاتر از آندرس اینیستا و ژاوی هرناندز به عنوان بازیکن برتر دنیا معرفی شد. به گزارش »ورزش 
سه«، ستاره هلندی سابق رئال و اینتر در مصاحبه با FAKT به صراحت گفت: »بله، در آن سال توپ طلا به 
لئو مسی رسید و بعد از او نیز دو هم تیمی اش در بارسلونا، آندرس اینیستا و ژاوی هرناندز قرار گرفتند. اما 
من شایسته تر بودم. دیگر مهم نیست چون تاریخ را نمی توان به عقب برگرداند. البته مدام از من در مورد 
این موضوع سئوال می شود. بیش از ده سال گذشته است و هنوز بسیاری از مردم از رأی داوران ناراحت 
هستند و برای من متأسف می شوند. این یک ابراز قدردانی بزرگ برای من است، یک تمجید بزرگ، زیرا 

به این معنی است که برای طرفداران فوتبال من شایسته ترین بودم.«

میورا: دوست دارم تا ۸0 سالگی فوتبال بازی کنم!
کازویوشی میورا که به کینگ کازو معروف است، در حال حاضر ۵۷ ساله است و با باشگاه اتلتیکو سوزوکا 
در لیگ چهارم ژاپن قرارداد دارد. به گزارش »ورزش ســه«، میورا در مصاحبه ای گفت: »من سه سال 
دیگر ۶۰ ساله می شوم. وقتی ببینم که دیگر نمی توانم ادامه دهم، بازنشسته خواهم شد. اما باید بگویم 
که دوست دارم تا ۸۰ ســالگی به فوتبال ادامه دهم.« او همچنین اذعان کرد که بدنش درنهایت تعیین 
خواهد کرد که تا چه زمانی می تواند به بازی در فوتبال حرفه ای ادامه دهد. میورا که در سال 1۹۸۶ با باشگاه 
ســانتوس در برزیل کار حرفه ای خود را آغاز کرد، در طول بیش از 3۰ سال فعالیت خود در باشگاه های 
مختلفی از جمله پالمیراس، دینامو زاگرب و ویسل کوبه بازی کرده است. با وجود اینکه میورا ۸۹ بازی 
ملی برای ژاپن انجام داده و ۵۵ گل به ثمر رسانده است، او به طور بحث برانگیزی از تیم ملی برای حضور 
در جام جهانی 1۹۹۸ کنار گذاشته شــد؛ با این حال، تأثیر و میراث او در فوتبال ژاپن بی نظیر باقی مانده 
است. میورا اخیراً با اتلتیکو سوزوکا قرارداد امضا کرده و به نظر می رسد قصد دارد تا زمانی که بدنش اجازه 

دهد، به بازی ادامه دهد.

لشکر خارجیان الهلال مقابل سرخابی ها
۸۰ درصد بازیکنان الهلال در لیگ نخبگان را بازیکنان خارجی سرشــناس تشکیل می دهند. به گزارش 
»فارس«، الهلال عربستان با ۸ بازیکن خارجی سرشناس مقابل استقلال و پرسپولیس در لیگ نخبگان 
بازی می کند. تیم سعودی با ارزش ۲۲۰ میلیون یورو گرانقیمت ترین تیم تاریخ قاره آسیا به شمار می آید. 
الهلال عربستان هفته گذشته با ژائو کانسلو، ستاره سیتی قراردادی 3 ساله امضا کرد و برای جذب این 
بازیکن پرتغالی ۵۰ میلیون دلار هزینه کرده است. سایت سعودی اسپورت می نویسد که ۸ بازیکن خارجی 
الهلال در لیگ نخبگان عبارتند از: نیمار، میتروویچ، ســاویچ، کولیبالی، مالکوم، روبن نوس، کانسلو و 
یاسین بونو هستند. بر اساس گزارش رسانه عربستانی، الهلال تنها 3 بازیکن داخلی در ترکیب خود در 

لیگ نخبگان خواهد داشت که سالم الدوسری، متعب الحربی و حسان تمبکتی هستند.

کیه زا در راه آنفیلد
فدریکو کیه زا با قراردادی چهارساله به عضویت تیم لورپول درخواهد آمد. لیورپول قرار است مبلغی در 
حدود 13 میلیون یورو به یوونتوس بپردازد؛ اگرچه دو باشگاه هنوز به توافق کامل نرسیده اند. به گزارش 
»ایسنا«، اگر همه چیز طبق برنامه پیش برود، کیه زا اولین خرید تابستانی لیورپول با هدایت آرنه اسلوت 
خواهد بود. کیه زا همراه چند بازیکن تیم اصلی از ترکیب تیاگو موتا در یوونتوس کنار گذاشته شد. او ابتدا در 
سال ۲۰۲۰ به صورت قرضی از فیورنتینا به یوونتوس پیوست و این انتقال با ۵۰ میلیون یورو دائمی شد. او 
فصل قبل بازیکن کلیدی یوونتوس بود و در 3۷ بازی در تمامی رقابت ها، 1۰ گل به ثمر رساند و سه پاس گل 
داد. فصل قبل اولین فصل کامل او از زمان بهبودی از آسیب دیدگی رباط صلیبی بود که او را برای حدود ۹ 
ماه از میادین دور کرد. او در یورو ۲۰۲۴ نیز بازی کرد؛ جایی که ایتالیا در مرحله یک هشتم نهایی حذف شد.

خبر روز

 بازتاب حضور 
 3 بازیکن سابق آمیان 

در  لیگ برتر  ایران
یک ســایت فرانســوی زبان در گزارشی به 
بررسی حضور 3 بازیکن ســابق تیم فوتبال 

آمیان فرانسه در لیگ برتر ایران پرداخت.
به گــزارش »مهر«، باشــگاه ســپاهان در 
جدیدترین اقدام خود اقدام به جذب »ابوبکر 
کامارا« مهاجم فصل گذشته الجزیره امارات 
کرده اســت. این بازیکن ملیتی موریتانی- 
فرانسوی دارد و برای تیم ملی موریتانی بازی 
 »le11hdf« می کند.  سایت فرانسوی زبان
در گزارشــی به حضور 3 بازیکن ســابق تیم 
فوتبال آمیان فرانســه در فصل جدید لیگ 
برتر ایــران پرداخته اســت.  در گزارش این 
سایت آمده است: »ابوبکر کامارا«، همچون 
»گائل کاکوتا«، تصمیم گرفته اســت که این 
تابســتان به لیگ ایران بپیوندد. این مهاجم 
۲۷ ساله به باشگاهی پیوسته است که اخیراً 
»اســتیون انزونزی«، دیگر بازیکن ســابق 
باشــگاه آمیان را به خدمت گرفته بود. پس 
از پیوســتن گائل کاکوتا به استقلال، ابوبکر 
کامارا و استیون انزونزی هم به تیم سپاهان 
ملحق شده اند. سپاهان فصل گذشته در لیگ 
برتر ایران در جایگاه ســوم قرار گرفت. این 
ملی پوش موریتانیایی )با ۲۶ بازی ملی و ۸ 
گل( قرارداد دو ساله ای با سپاهان امضا کرده 
اســت. در این تیم، برایان دابو، دیگر بازیکن 
فرانسوی که سابقه بازی در تیم های مونپلیه و 
سن اتین را در کارنامه خود دارد، حاضر است.  
ابوبکر کامارا، مهاجم تیم ملی موریتانی که در 
بلژیک شناخته شد و در ســال های ۲۰1۶ و 
۲۰1۷ در آمیان به شهرت رسید )با ۴۶ بازی 
و 1۶ گل(، از آن زمان در کشورهای مختلفی 
بازی کرده است؛ از جمله انگلستان )باشگاه 
فولام(، ترکیه )ینی مالاتیااسپور(، بازگشت 
به فرانسه با دیژون، یونان )آریس سالونیک، 
المپیاکوس(، امارات متحــده عربی و حالا 
ایران. کامارا در ســن ۲۹ سالگی آماده است 
تا هفتمین کشور دوران حرفه ای خود را پس 
از فصلی که تنها 11 بازی در باشــگاه الجزیره 

امارات انجام داد، تجربه کند.

فوتبال جهان

عکس خبر

 مرگ در 
مستطیل سبز!

تیــم کلاب ناســیونال اعــلام کرد، 
»خوان ازکوئــردو«، فوتبالیســت 
۲۷ ســاله اروگوئه ای کــه در بازی 
برگشت مرحله یک هشــتم نهایی 
کوپا لیبرتادورس مقابل سائوپائولو 
در ورزشگاه مورومبی برزیل از حال 
رفت و تحــت درمان قرار داشــت، 

درگذشت.

عضــو هیئت رئیســه فدراســیون کشــتی درباره 
مصدومیت کاپیتــان تیم ملی کشــتی آزاد گفت: 
حســن یزدانی در فینال المپیک دوبــاره از همان 
ناحیه کتف آسیب دید که با توجه به شرایط پیچیده 
درمان این احتمال وجود دارد که کاپیتان تیم ملی 
1۲ تا 1۸ ماه از میادین دور باشد. درباره عمل جراحی 
او در داخل و یا خارج از کشور منتظر بررسی نهایی 
هســتیم که نتیجه نهایــی آن تا روز شــنبه قطعی 

خواهد شد.
ســهراب کیهانی در گفتگو با »ایرنا« در واکنش به 
اینکه »به اذعان برخی کارشناســان آسیب دیدگی 
مجدد یزدانی مربوط به فشار روانی زیاد و همچنین 
ناکافی بودن زمان مداوای او دانســته اند« اضافه 
کرد: تمامی هماهنگی ها برای بازگشت او به میادین 
با اجازه پزشــک جراحش صــورت گرفت و حضور 
مجدد او در المپیک به صورت کامل مورد بررســی 

قرار گرفت. با توجه به اینکه حســن دوباره از همان 
ناحیه آسیب دیده، جراحی او سخت اما قابل انجام 
است. باتوجه به اینکه فیزیک و شرایط بدنی حسن 
نســبت به افراد معمولی متقاوت است، می تواند 
پس از مداوای کامل، در رقابت های جهانی دو سال 
آینده کارش را دوباره آغاز کنــد. وی درباره اینکه آیا 
حضور یزدانی در مجارستان با توجه به ناکافی بودن 
زمان ضروری بود یــا خیر؟ گفت: در مجارســتان 
باید حسن روی تشــک می رفت تا مشخص شود 
که می تواند در المپیک کشــتی بگیرد. به طور قطع 
رقابت رنکینگ دار مجارســتان نیاز بود تا کادرفنی 
نظر نهایی را در خصوص آمادگی جســمانی یزدانی 
بدهد. کیهانی همچنین درباره میزان آسیب دیدگی 
سایر ملی پوشــان گفت: با توجه به بررسی شرایط 
جسمانی محمد هادی ساروی، او نیازی به جراحی 
نــدارد و با فیزیوتراپــی و تقویت عضلات شــرایط 

او بهبود خواهد یافــت. امین میــرزازاده از ناحیه 
مینیســک پا دچار آســیب دیدگی و بــا تمرینات 
درمانی این آسیب برطرف شد. علیرضا مهمدی در 
المپیک از ناحیه رباط صلیبی دچار پارگی شد که تا 
چند روز آینده شدت آن بررسی می شود تا در صورت 
لازم پای مصدوم او جراحی شود. علیرضا اکبری، 
حریف تمرینی محمد هادی ســاروی دچار پارگی 
رباط صلیبی شد که با تأیید پزشک، جراحی موفقیت 
آمیزی داشت. همچنین درباره آسیب دیدگی پای 
امیرعلــی آذرپیرا هفته آینده پس از نظر پزشــکان 

تصمیم گیری نهایی اعلام خواهد شد.

دوری طولانی مدت حسن یزدانی از مسابقات کشتی

 گفت وگوی خبرگزاری فرانسه با ستاره والیبال نشسته ایران؛

»سلاح مرگبار« و »غول مهربان« در پاریس

مرتضی مهرزاد، ســتاره والیبال نشســته ایران، به دلیل قد بلندش با 
چالش های بی شماری دست و پنجه نرم کرده اما اکنون تیم ملی ایران 

را در پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس همراهی می کند.
به گزارش »ایسنا«، مرتضی مهرزاد با قد خیره کننده ۲.۴۶ متر دومین 
مرد بلندقامت جهان و بلندقدترین ورزشــکاری اســت که تاکنون در 
پارالمپیک شــرکت کرده است. او در ســال ۲۰1۵ پس از اینکه در یک 
برنامه تلویزیونی حضور پیدا کرد به تیم ملی والیبال نشسته ایران دعوت 

شد و زندگی او از آن زمان به بعد تغییر کرد.
مهرزاد پس از یک جلسه تمرینی در فدراسیون جانبازان و توانیابان ایران 
در تهران به خبرگزاری فرانســه گفت: حتی قبل از حضور در تیم ملی یا 
بازی های پارالمپیک همیشه درباره قدم صحبت می شد و به من »پسر 
قد بلنده« می گفتند. والیبال نشسته کمک زیادی به من کرد. فیزیک 
بدنی که زمانی آن را بسیار بد می دانستم در این بازی به من کمک کرد و 

توانستم از آن به خوبی استفاده کنم. 
این ستاره ایرانی این روزها به همراه تیمش برای بازی های پارالمپیک 

پاریس ۲۰۲۴ که از چهارشنبه گذشته آغازشده، در فرانسه حضور دارد.

تبدیل محدودیت ها به فرصت ها
مهرزاد در کودکی به آکرومگالی مبتلا شد که یک بیماری نادر به دلیل 
هورمون رشد بیش از حد است. او در نوجوانی با دوچرخه تصادف کرد، 
لگنش آسیب دید و رشد پای راستش که اکنون از پای چپش کوتاه تر 
است، متوقف شد. مهرزاد گفت: محدودیت ها را به فرصت تبدیل کردم. 
نمی توانم بگویم که این محدودیت ها بــه طور کامل از بین رفتند اما به 
مرور زمان از زمان پیوســتن به تیم ملی والیبال نشســته کمتر شدند. 
حضور در اولین دوره قهرمانــی در جهان و المپیک ریــو برای من هم 
سخت و هم جالب بود. جو آنجا و انتظار از ما برای کسب طلا برای من 

بسیار سخت بود.
او در بازی های پارالمپیک تابستانی ۲۰1۶ و ۲۰۲۰ همراه ایران صاحب 
مدال طلا شد و توپ طلای بهترین بازیکن جهان را در سال های ۲۰1۹، 

۲۰۲1 و ۲۰۲۲ به دست آورد.

رسانه های ایران در طول ســال ها از او به عنوان یک »سلاح مرگبار« و 
»غول مهربان« یاد کرده اند. او گفت: من قدردان این هستم که به عنوان 
بهترین بازیکن شناخته شــوم اما اینطور نیست. هر یک از بچه های ما 

بهترین هستند و ما بهترین تیم دنیا را داریم. 
مهــرزاد می گوید پیوســتن به تیم ملی والیبال نشســته ایــران به او 
 کمک کرده تا از برخی بحران های شــخصی از جمله مرگ مادرش در 
سال ۲۰1۹ عبور کند. ملی پوش والیبال نشســته ایران می گوید: این 
تجربه دردناک بود و هنوز هم هست اما والیبال به من کمک زیادی کرد، 

نه اینکه آن را فراموش کنم، بلکه از آن عبور کنم.
ایران از ســال 1۹۸۸ در بازی های پارالمپیک والیبال نشسته در سئول 
شــرکت کرده و از ۹ بار ۷ بار قهرمان شده اســت که رکوردی قابل توجه 
است. مهرزاد درباره شــانس قهرمانی در المپیک پاریس گفت: رقیب 
اصلی ما بوسنی اســت، هرچند نباید برزیل، آلمان و مصر را دست کم 
بگیریم. روحیه تیم بسیار بالاست و بچه ها خیلی خوب و آماده هستند.

ایران در مسابقات جهانی ۲۰۲۲ ســارایوو با نتیجه 3 بر صفر بوسنی و 
هرزگوین را شکست داد و بخت نخست قهرمانی در پاریس است.

رفع خطر بازی در کشور ثالث برای میزبانی سرخابی ها 
معاون دبیرکل فدراسیون فوتبال ایران گفت: میزبانی استقلال و پرسپولیس در لیگ نخبگان آسیا 

در کشور خودمان برگزار می شود. 
به گزارش »مهر«، حامد مؤمنی در خصوص آخرین وضعیت میزبانی اســتقلال و پرســپولیس 
برای لیگ نخبگان آسیا گفت: باید بگویم پنجم مردادماه نامه هایی را به هر دو باشگاه ارسال کرده 
و خواســتیم اســتادیوم های میزبان را برای هفته اول این رقابت های بین المللی معرفی کنند. او 
افزود: با توجه به اینکه پاســخی دریافت نشده بود روز سه شــنبه باز هم نامه نگاری شد تا اینکه 
ظهر روز چهارشــنبه نامه باشگاه اســتقلال دریافت شد که یکی از آنها اســتادیوم آزادی و دیگری 
ورزشگاه شهدای شهر قدس است. وی تأکید کرد: قطعاً مسابقات دو تیم در فصل جاری در کشور 
خودمان برگزار می شود. اینکه کدام استادیوم برگزار شود به شرایط آن ورزشگاه دارد. مؤمنی درباره 
تصمیم گیری در خصوص گزینه های ارائه شــده گفت: همچنین جلسه ای برخط با رئیس و سایر 
مدیران ارشد فدراسیون داشتیم و ان شاءا... ظرف یکی دو روز آینده بعد از بازدیدهای میدانی که 
انجام خواهد شد استادیوم میزبان استقلال و پرسپولیس در هفته اول لیگ نخبگان آسیا مشخص 
خواهد شد. معاون دبیرکلی فدراسیون فوتبال تأکید کرد: از نظر زمانی با محدودیت روبه رو هستیم 
و از باشگاه پرســپولیس هم می خواهیم اعلام نظر کنند تا بتوانیم مراتب را به کنفدراسیون فوتبال 

آسیا اعلام کنیم.

علت مخالفت »لخ پوزنان« با انتقال قلی زاده به پرسپولیس 
وینگر ایرانی تیم فوتبال لخ پوزنان اعلام کــرد که به کار خود در این تیم ادامــه خواهد داد و راهی 

پرسپولیس نخواهد شد. 
به گزارش »مهر«، مدیران باشگاه پرســپولیس در نقل و انتقالات تابستانی تلاش بسیاری برای 
جذب علی قلی زاده وینگر ایرانی تیم فوتبال لخ پوزنان انجام دادند که در نهایت این امر میسر نشد 
و سه شنبه شــب این بازیکن با انتشــار متنی در صفحه مجازی خود اعلام کرد که به کارش در لخ 
پوزنان ادامه می دهد و راهی پرسپولیس نخواهد شــد. در همین رابطه سایت »transfery« به 
دلیل عدم جدایی قلی زاده از لخ پوزنان پرداخته است. در متن این مطلب آمده؛ قلی زاده اخیراً با 
خروج از تیم لخ پوزنان و پیوستن به باشگاه پرسپولیس مرتبط شده بود. با این حال، این انتقال 
در نهایت انجام نشد و به نظر می رسد که صدرنشین لیگ برتر لهستان مانع این انتقال شده است. 
علی قلی زاده در تابستان ۲۰۲3 با مبلغ 1.۸ میلیون یورو از تیم رویال شارلوا 
به لیگ برتر لهستان پیوست. این انتقال تاکنون بزرگ ترین انتقال در 
تاریخ لیگ برتر لهستان به شمار می رود، بنابراین جای تعجب نیست 
که با ورود این بازیکن ۲۸ ساله به باشگاه لخ پوزنان، انتظارات زیادی 
از او می رفــت. با این حال، فصــل اول او موفقیت آمیز نبــود و عمدتاً 
مصدومیت بر عملکرد او تأثیر گذاشت. این بازیکن ایرانی حتی 
در زمان انتقال به لهستان نیز با مشکلاتی مواجه بود و پس از 
آن مدت زیادی را صرف بهبودی کرد. زمانی که قادر به بازی 
شد، عملکرد ضعیفی از خود نشــان داد. در نتیجه شایعاتی 
مبنی بر تغییر تیم او پیش از فصل جاری مطرح شــد. در 
این میان، باشگاه پرسپولیس علاقه مند به جذب او بود 
و ظاهراً خود قلی زاده نیز تمایل داشت تا راهی این تیم 
شود. با این حال، هفته های اخیر امیدها را زنده کرد 
که قلی زاده می تواند تقویت واقعی برای تیم »نیلز 
فردریکسن« )ســرمربی تیم لخ پوزنان( باشد. به 
همین دلیل اجازه بازگشت این بازیکن ۲۸ ساله به 

کشورش داده نشد.
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مدیرعامل ســپاهان در مورد شــایعات عدم ثبت 
قــرارداد لیموچــی و احتمال جدایــی او گفت: نه 
این احتمــال وجود نــدارد. به گــزارش »ورزش 
ســه«، مهدی آذربایجانی در پاســخ به اعتراض 
مدیرعامل پرسپولیس راجع به اضافه شدن پاداش 
آســیایی به ســقف بودجه گفت: من یک سئوال 

دارم، برترین هــای لیــگ کجا بودنــد؟ چه تیمی 
ستاره هایش را از دســت داد؟ ارتباط دادن خیلی 
مسائل به مسائل دیگر درســت نیست . حرفه ای 
نیست که من بخواهم ســراغ تیم های دیگر بروم. 
هر تیمی باید خودش تلاش کند و مسائلش را در 
خودش حل کند. اینکه ما نمی توانیم مسائل مان را 
حل کنیم و سراغ بقیه برویم، این حرفه ای نیست . 
او در پاسخ به اینکه سپاهان بازیکن خوبی از دست 
نمی دهد مگر اینکه بهترش را بگیرد، گفت: اتفاقاتی 
که افتاد ترکیبی از مجموعه  مسائل است که بحث 

مالی هم مطرح است . شــاید صددرصدی نباشد، 
ولی بخشــی از آنکه بازیکن را حفــظ کنیم یا برود 
به مســائل مالی برمی گردد. آذربایجانی در مورد 
اینکه به نظرش ســقف بودجه باید بماند یا حذف 
شــود، گفت: فیرپلی مالی اصل اســت. مسائلی 
که در دنیا قانون است باید انجام شود اما فیرپلی 
مالی معنایش سقف بودجه نیست. فیرپلی یعنی 
خرجت اندازه دخلت باشــد. ما اصفهانی ها خیلی 
اهل حساب کتابیم و شاید از معدود جاهایی باشیم 
که دقیق محاسبه می کنیم. وی در خصوص اینکه 

گفته می شد سقف این باشگاه هزار میلیارد است، 
گفت: ما باشگاه مان بیش از ۲۸ تیم در رشته های 
دیگر هــم دارد. حدود ۶۰ درصــد آن صرف فوتبال 
می شــود. همان رقم ســقف را مجمع ما در بحث 
بودجه از ما می پذیرد. ما یک عدد سنگین بازیکن 
ترانسفر کردیم. ما عددهایی را از سال گذشته داریم 
که قراردادشان را فسخ کردیم. من حس می کنم آن 
عددها طبق قانون می تواند به سقف ما اضافه شود 
که کم نیست. اگر بتوانیم این عددها را درست کنیم 

مسئله سقف بودجه ما حل می شود.

 کنایه مدیرعامل سپاهان به 
همتای پرسپولیسی اش



مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان:

اصلاح هندسی و تعریض خیابان میرزا طاهر انجام شد
مدیرمنطقه ۹ شهرداری اصفهان گفت: به منظور روان سازی ترافیک و تردد آسان شهروندان اقدامات 
ترافیکی مختلفی در این منطقه پیش بینی شده است، همچنین عملیات اصلاح هندسی و تعریض 

خیابان میرزا طاهر نصرآبادی با هزینه یک میلیارد تومان انجام شده است.
سیدســلمان قاضی عســگر در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: به منظور روان سازی ترافیک و تردد 
آسان شهروندان اقدامات ترافیکی مختلفی در منطقه ۹ شهرداری اصفهان پیش بینی شده است.

وی افزود: ســاماندهی ترافیکی خیابان های شــهیدان تیموری و شــهیدان نبوی منش با هزینه 
۱۵۰میلیون تومان انجام شده است.

مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان تأکید کرد: همچنین طرح اصلاح هندسی خیابان آتشگاه کوچه 
مهرگان جنــب منارجنبان با هزینه ای بالغ بر یــک میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومــان و عملیات اصلاح 

هندسی و تعریض خیابان میرزا طاهر نصرآبادی با هزینه یک میلیارد تومان انجام شده است.
قاضی عسگر گفت: به منظور بهبود دسترسی محلی و سهولت در تردد شهروندان، پروژه ساماندهی 

پل های روی مادی ها و انهار سطح منطقه با هزینه ۸۰۰ میلیون تومان عملیاتی شده است.
وی ادامه داد: خط کشی خیابان اشرفی اصفهانی و تکمیل خط کشی خیابان مظاهری، کندرو شهید 
خرازی، خیابان قدس، خیابان بهشت و نبوی منش با اعتباری بالغ بر دو میلیارد تومان و تعمیرات 
و نگهداری، نوسازی، نصب تابلوهای سطح منطقه با هزینه یک میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان از دیگر 
اقدامات شهرداری این منطقه است. مدیر منطقه ۹ شــهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: به منظور 
ایجاد فرهنگ دوچرخه سواری، ۲۰ عدد گیره پارک دوچرخه در محدوده مدارس سطح منطقه نصب 
خواهد شد. قاضی عسگر گفت: ایمن سازی و آرام سازی ترافیک محدوده مدارس سطح منطقه با 

هزینه ای بالغ بر ۳۰۰ میلیون تومان تا ابتدای سال تحصیلی جدید انجام خواهد شد.

مدیر منطقه ۷ اصفهان خبر داد

پیشرفت ۳۵ درصدی پیاده روسازی خیابان سعدی در 
شهرک کاوه

مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان از پیشرفت ۳۵ درصدی پیاده روسازی خیابان سعدی در شهرک 
کاوه خبر داد. مهدی ســلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: در راستای اجرای پروژه های 
محله محور در شهرداری منطقه و در محله شهرک کاوه با توجه به وضعیت نامناسب خیابان سعدی 
حد فاصل میدان حج تا بلوار پرســتار، ردیف اعتباری مناســبی برای اصلاح زیرسازی آسفالت و 
پیاده روسازی خیابان سعدی در نظر گرفته شده است. وی با اشاره به اهمیت اجرای این طرح در 
محله افزود: همزمان با پیاده روسازی و ســاماندهی خیابان، اجرای کانال دفع آب های سطحی و 
احداث کانال فیبر نوری نیز در دستور کار قرار دارد. مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان تأکید کرد: طول 
این خیابان حدود یک کیلومتر با عرض ۲۰ متر که ســطح آسفالت آن چیزی در حدود ۱۲ هزار متر 

مربع و پیاده روسازی آن ۶۵۰۰ متر مربع خواهد بود.
ســلطان آقایی گفت: این پروژه هفت ماهه با مبلغی حدود ۱۶ میلیارد تومان در حال اجراســت و 
تاکنون ۳۵ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. وی ادامه داد: جمعیت بالای شهرک کاوه و نقش 
محوری خیابان سعدی در ترافیک محدوده شمال منطقه ۷ از دلایل و ضرورت های اجرای این پروژه 
بوده است. مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان ضمن تشکر از دغدغه شهروندان درباره حفظ و حراست 
از فضای سبز موجود در این محور خاطرنشــان کرد: عرض این خیابان ۱۲ متر بوده که در بازسازی 
جدید با یک متر افزایش به ۱۳ متر خواهد رسید و عرصه فضای سبز کنار این معبر نیز حفظ و توسعه 
پیدا خواهد کرد. ســلطان آقایی گفت: با تلاش بی وقفه همکاران حوزه عمران این منطقه، نهضت 
پیاده روسازی در محدوده شمال شهر اصفهان با اعتباری بالغ بر ۴۰ میلیارد تومان در بیش از ۱۰ معبر 

اصلی در حال اجرا است که توضیحات تکمیلی آن به شهروندان منطقه اطلاع رسانی خواهد شد.

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان:

مسابقات قرآن فرصتی برای بروز استعدادهای جوان است

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان گفت: گسترش فرهنگ قرآنی 
و شناخت ظرفیت ها و استعدادهای خوب این حوزه اتفاقات خوبی است 

که در خلال مسابقات قرآن رخ می دهد.
محمدحســین بلک در گفت وگو با »مهر« در ارتباط بــا اهمیت برگزاری 
چهل وهفتمین دوره مسابقات قرآن اوقاف اســتان اصفهان اظهار کرد: 
دیرینه استان اصفهان به عنوان مهد توسعه امور قرآنی چه در درون خود و 

چه در مقایسه با سایر استان ها، جایگاه ویژه ای دارد.
وی افزود: با توجه به این دیرینه، اساتید بزرگی را می بینیم که فعالیت آنها 
مرهون یک اتفاق ارزشمند و مستمر قرآنی است که باید به آن افتخار کرد 

و مسیر شتابداری را در این رابطه شاهد باشیم.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان ادامه داد: موقعیت و دیرینه 
استان بسیار مسئله مهمی است و از طرف دیگر حضور بخش های مختلفی 
که در امور فرهنگی در استان اصفهان سرآمد هستند، یکی از موضوعات 
دیگری است که ما را به دریافت نتیجه دلخواهمان در امور قرآنی امیدوار 

می کند.
وی با بیان اینکه این مسابقات به طور خاص می تواند صحنه ای خوب از 
رقابت های فرهنگی و قرآنی ایجاد کند، گفت: در این دوره تلاش شده است 
که در مقاطع مختلف، ویژگی و مزیت هایی نسبت به دوره قبل ایجاد شود 
تا شــاهد افزایش جذابیت این رقابت ها در بخش های مختلف باشیم. 
بلک افزود: یکی از مهم ترین مســائل در خلال این مسابقات، گسترش 
فرهنگ قرآنی در نقاط مختلف استان و همچنین شناخت ظرفیت ها و 

استعدادهای قرآنی خوبی است که در بخش های مختلف استان حضور 
دارند و شاید اگر فرصت برگزاری این رقابت ها وجود نداشت، امکان این 

شناسایی برای اوقاف و دستگاه های دیگر اتفاق نمی افتاد.
وی ادامه داد: اســتادپروری و پرورش قله های قرآنی از دیگر مســائل 
مهمی است که در استان اصفهان به یمن این مسابقات اتفاق می افتد و 
نیروهایی در میان این رقابت ها شناسایی می شوند که می توانند در آینده 
 استان به عنوان مربی، معلم، اساتید و داوران به گسترش بعد قرآنی استان 

کمک شایانی کنند.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه اســتان اصفهان با اشاره به تأثیر مسابقات 
قرآن در ســطح جامعه تصریح کرد: پرداختن به چنین رویدادهایی یک 
بخش عمیق محتوایی دارد و در ضمن این مسابقات باید به معارف قرآنی، 
آموزش ها و مقدمات لازم توجه کرد تا به آن محتوای مورد نظر رسید. وی 
با بیان اینکه این مسابقات باید در بین افراد تأثیر داشته و آثار اجتماعی 
به جا بگذارد، گفت: راهکار مسائلی که امروزه در جهان اسلام وجود دارد و 
برون رفت از تمام تنگناها و مشکلاتی که دشمن در صدد ایجاد آن است، 
چنگ زدن به ریسمان مســتحکم و مقتدر قرآن بوده و باید در این زمینه 

محتواها و مقدمات لازم اجرا شود.
بلک اضافه کرد: امیدواریم که نتیجه این مسابقات همان اتفاقات بسیار 
خوب محتوایی باشــد که بتواند ســبک زندگی ما را تغییر داده و شیوه 

حکمرانی ما را در کشور تحت تأثیر قرار دهد.
وی تأکید کرد: امروز رهبر معظم انقلاب، ریاست محترم جمهور و سران 

قوا مصمم به اجرای برخی ارزش هــای نورانی مثل عدالت به عنوان یک 
هدف نهایی در نظام اسلامی هستند و باید دانست که این هیچ راهی به 

جز نزدیکی به معارف و روش های قرآن به عنوان شاخص عدالت ندارد.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان افزود: تا وقتی قرآن در بین 
همه ما احیا نشود نمی توانیم مفاهیم واقعی عدالت را شناخته و مصادیق 
آن را عینیت ببخشیم؛ مسابقات در سطح خود می تواند نقش مهمی در 

این زمینه داشته باشد.
وی با اشاره به استقبال جوانان از مســابقات قرآنی بیان کرد: جلوه های 
مختلفی از فعالیت قرآنی در سطح کشور دیده می شود اما آنچه متسابقین 
با میل و رغبت خود انتخاب می کنند و آثار بیشتری نسبت به کتب و دروس 
دارد، صحنه مسابقات است و امیدواریم که این رقابت ها بتواند علاوه بر 
تأثیرات فردی و خانوادگی، جامعه ما را نیز تحت تأثیر قرار دهد و همین 

قطرات به هم پیوسته منجر به اتفاقات خوبی در جهان اسلام شود.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه اســتان اصفهان در ارتباط با لزوم حمایت از 
استعدادهای حاضر در این مسابقات عنوان کرد: برای انجام وظایف مؤثر 
در راستای حمایت از نخبگان و اســتعدادهای قرآنی، باید پیش از این 
رقابت ها تمهیداتی اندیشید؛ در خلال بازدید از دور قبل مسابقات مذاکراتی 
با اساتید داشته و پیشنهاداتی مطرح شد. وی ادامه داد: ما نیاز داریم که 
کرسی های تلاوت و انس با قرآن توسط اساتید در طول سال برگزار شود تا 
استعدادهای قرآنی به فعلیت رسیده و کشف شوند؛ این آمادگی را داریم 
که از اساتید قرآنی که می توانند ما و جامعه را در این باره یاری دهند حمایت 
کرده و فضای برخی امامزادگان که امکانات متناسب با امور قرآنی را دارند 

به عنوان قطب های قرآنی تعریف کنیم. 
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان اظهار کرد: می توان از جایگاه 
بقاع متبرکه برای استقرار مجموعه های فعال و مؤثر قرآنی به ویژه آنهایی 
که بیشترین جذب در قشر جوان را دارند اســتفاده کرد و نقطه اصلی و 

اساسی این تعامل اساتید هستند.
وی با اشــاره به امکانات موردنیاز فعــالان قرآنی تصریح کــرد: در بین 
موقوفات، وقف های قرآنی اندک است اما این امکان برای ما فراهم است 
که از ظرفیت بقاع متبرکه به عنوان »مراکز افق« در این رابطه استفاده کنیم 
و در صورت آمادگی اساتید، مسئولیت برخی از این مراکز را در اختیار آنها 

قرار دهیم تا محور فعالیت آنها امور قرآنی باشد.
بلک با بیان اینکه معرفی، تشویق و رشد استعدادهای قرآنی با کمتر از این 
هم می تواند امکان پذیر باشد، گفت: اگر بتوانیم در فرصت های مختلف به 
معرفی چهره های قرآنی در محافل گوناگون و مجامع فرهنگی بپردازیم، 

ضمن توجه به مسائل قرآنی از این افراد حمایت بیشتری نیز می شود.

با مسئولان
شنبه  1۰ شهریور 14۰۳  / ۲6 صفر 1446 / ۳1 آگوست  ۲۰۲4 / شماره 4167

رئیس کمیســیون ویژه آب و مناطــق کم برخوردار 
شــورای اســلامی شــهر اصفهان گفت: دبیرخانه 
فرهنگی زاینــده رود برای تبییــن مطالبات مردم 
و پیگیــری موضوعــات فرهنگــی، رســانه ای و 
فعالیت های مرتبط با زاینده رود تشــکیل شده که 
مســئولیت برقراری ارتباط با کنشــگران و فعالان، 
برگزاری همایش ها و رویدادهــای فرهنگی را نیز 
برعهده دارد. مجید نادرالاصلی در گفت وگو با »ایمنا« 
با بیان اینکه هم زمان با تشکیل دوره ششم شورای 
اسلامی شــهر اصفهان، مشــکلات و نگرانی های 
این کلان شــهر مورد توجه اعضای شورا قرار گرفت، 

اظهارکرد: از جمله مشــکلات اصلــی، موضوع آب 
و احیای زاینده رود، محیط زیســت، آلایندگی ها و 
عوامل زیست محیطی، سلامت و بهداشت روحی و 
جسمی مردم، همچنین فرونشست و آسیب های 
تاریخی اصفهان بود. وی افزود: بر اساس روش و 
سیره اداره کمیسیون های شــورا، کمیسیون ویژه و 
تخصصی برای بررسی دقیق این چالش ها تشکیل 
شــد و در کنار آن، موضوعات حاشیه ای، مهاجرت، 
مناطــق کم برخــوردار و آســیب های اجتماعــی، 
اقتصادی، فرهنگی و سیاســی نیز مــورد توجه و 
پیگیری قرار گرفت. رئیس کمیســیون ویژه آب و 
مناطق کم برخوردار شورای اســلامی شهر اصفهان 
تصریح کرد: موضــوع آب و خشــکی زاینده رود و 
تبعات آن، از جمله پراکنش ریزگردها و تأثیرات آن 
بر تالاب بین المللی گاوخونی، خشک شدن باغات 

و درختان اصفهان و تهی شدن سفره های زیرزمینی، 
از چالش های عمده ای اســت که بایــد مورد توجه 
قرار گیرد. نادرالاصلی بیــان کرد: در بیش از دو دهه 
گذشته، حقابه مردم اصفهان کاهش یافته و اضافه 
برداشت ها و بارگذاری های جدید در شرق کشور به 

مشکلات اصفهان افزوده است.
 وی عنوان کرد: با این تفاســیر، شــورای اسلامی 
شهر اصفهان پیگیری حقوق شهروندان را به عنوان 
یکی از اصــول اصلی خــود قــرار داده و دبیرخانه 
فرهنگی زاینده رود را برای تبییــن مطالبات مردم 
و پیگیــری موضوعــات فرهنگــی، رســانه ای و 
فعالیت هــای مرتبط بــا زاینده رود تشــکیل داده 
که مسئول برقراری ارتباط با کنشــگران و فعالان، 
برگزاری همایش ها و رویدادهای فرهنگی در تمام 

موضوعات مبتلابه است.

 رئیس کمیسیون آب شورای شهر اصفهان خبر داد

تبیین مطالبات مردم در دبیرخانه فرهنگی زاینده رود

مدیر ناژوان شهرداری اصفهان:

 ترافیک محله جلالان با ایجاد پارکینگ  در  ورودی ناژوان 
رفع می شود

مدیر ناژوان شــهرداری اصفهان گفت: با ایجاد پارکینگ های بــزرگ در ورودی های پارک ناژوان 
 می توان ترافیــک را به طور کامــل از محله جلالان حذف کــرد، همچنین در داخل پــارک ناژوان، 
 حمل ونقل پاک همچون خودروهای برقی، درشــکه و دوچرخه ســواری باید توســعه داده شود 

تا به حفظ محیط  زیست کمک کنیم. 
مهدی قائلی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: افزایش ترافیک محله جلالان در ایام نوروز و بعضی 
زمان های خاص مشــکلات عدیده ای را ایجاد می کند که برای رفع این مشکل، اقداماتی انجام و 
سیاست هایی اتخاذ شده که نیازمند همکاری مردم است. وی افزود: در نوروز گذشته، طرحی برای 
مدیریت ترافیک تصویب و اجرایی شد که شامل تغییراتی در ورودی ها و خروجی ها بود؛ یکی از این 
تغییرات، یک طرفه کردن ورودی از میدان الفت بود که موجب تسهیل در تردد و کاهش ترافیک شد، 
همچنین خروجی ها به دو بخش تقسیم شدند که در نهایت منجر به توزیع بهتر ترافیک شد. مدیر 
ناژوان شهرداری اصفهان با اشــاره به برنامه های آتی برای مدیریت ترافیک محله جلالان تصریح 
کرد: هدف این اســت که پارکینگ های بزرگی در ورودی های پارک ناژوان ایجاد و ترافیک به طور 
کامل از این محله حذف شود، همچنین در داخل پارک ناژوان، حمل ونقل پاک با خودروهای برقی، 
درشکه و دوچرخه سواری باید توسعه داده شــود تا به حفظ محیط  زیست نیز کمک کند. قائلی با 
اشاره به مقاومت ها و همکاری مردم گفت: برخی ساکنان محله جلالان به دلیل تجربیات گذشته 
در برابر بعضی تغییرات مقاومت می کنند، اما از نظر کارشناسی این تغییرات به نفع آنها است. وی 
خاطرنشــان کرد: برای مدیریت ترافیک محله جلالان در مرحله اول، طرح های موقت برای نوروز 
اجرا شدند و برای اجرای دائم نیاز به همکاری مردم است. مدیر ناژوان شهرداری اصفهان با اشاره به 
چالش ها و مدیریت اراضی ناژوان بیان کرد: مدیریت ناژوان شامل ۱۲۰۰ هکتار زمین است که حدود 
۳۰۰ هکتار از آن در مالکیت شهرداری اصفهان و مابقی در تملک افراد است؛ یکی از چالش های مهم، 
حفاظت از این اراضی و جلوگیری از آسیب رســاندن به آنها از طریق تردد خودروها و استفاده های 

نادرست است.

معاون شهردار اصفهان خبر داد

 ایجاد ۲۰۰۰ ظرفیت پارک موتورسیکلت در حاشیه معابر 
شهر اصفهان

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان با اشــاره به ایجاد ۲۰۰۰ ظرفیت پارک موتورسیکلت 
 در حاشــیه معابر این کلان شــهر گفت: پنــج پارکینگ  اختصاصی موتورســیکلت در مرکز شــهر

ایجاد و راه اندازی شده است. 
حسین حق شــناس در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به تخلفات مســتمر و متعدد موتورسیکلت ها 
در جریان ترافیک کلان شهر اصفهان، اظهار کرد: عبور از پیاده رو، حرکت خلاف جهت و پارک موتور 
سیکلت در مسیر پیاده روها از تخلفات مکرر موتورسواران در سطح معابر شهری اصفهان است که 
علاوه بر اختلال در روند عبور و مرور موجب نارضایتی دیگر شهروندان شده است. وی با بیان اینکه 
نصب موانع عمودی برای جلوگیری از عبور موتورسیکلت در سطح پیاده روها غیرفنی است، افزود: 
در صورت نصب مانع، علاوه بر اینکه عابران پیاده برای عبور و مرور با مشکل مواجه می شوند، امکان 
عبور کالسکه کودکان وجود نخواهد داشت، همچنین نصب موانع استاندارد برای تمام ورودی های 
پیاده رو از نظر اقتصادی امکان پذیر نیست . حق شناس با اشاره به راه اندازی ۵ پارکینگ  اختصاصی 
موتور در مرکز شهر ، گفت: در پارکینگ های منتخب عمومی وابسته به شهرداری اصفهان امکان پارک 
موتورسیکلت نیز به صورت رایگان فراهم شده است و برنامه ریزی برای تمرکز فعالیت های پویش 

فرهنگ سازی موتورسواران برای ارتقای آموزش و فرهنگ موتورسواری در دستور کار قرار دارد.

خبر روزاخبار

 مدیرعامل سازمان تاکسیرانی 
شهرداری اصفهان

امروز آخرین مهلت واریز 
پیش پرداخت سرویس 

مدارس در سامانه سفیر مهر
مدیرعامل ســازمان مدیریــت و نظارت بر 
تاکســیرانی شــهرداری اصفهان گفت: اگر 
خانواده ای به طور قطع قصد گرفتن سرویس 
دارد بایــد حداکثر تــا ۱۰ شــهریور)امروز( 
پیش پرداخت را از طریق ســامانه سفیر مهر 
واریز کند تا ثبت نام قطعی شــود، در غیر این 
صورت ثبت نام در ســامانه قطعی نبوده و به 
منزله انصراف از ســرویس تلقی می شــود. 
محمد پرورش در گفت وگو با »ایمنا« با بیان 
اینکه تاکنون ۶۱ هزار و ۶۰۶ نفر در سامانه سفیر 
مهر ثبت درخواست سرویس و ۴۷ هزار و ۲۶۳ 
نفر نیز پیش پرداخت را واریز کرده اند، افزود: 
تمام درخواست ها به شرکت های حمل ونقل 
زیرمجموعه ســازمان ارجاع داده می شود تا 
بررســی و در صورت امکان ســرویس دهی 
صورت پذیرد.وی با بیان اینکه از ســه هفته 
پیش تا کنون شرکت های حمل ونقل در حال 
مسیربندی دانش آموزان هستند، گفت: امر 
مسیربندی بســیار پیچیده و زمان بر است و 
در صورت وجود هم مســیر، سرویس شکل 
می گیرد و تکمیل می شود. وی گفت: ضمن 
تشــکر از تمــام خانواده هایی کــه تاکنون با 
سازمان همکاری کرده اند، به اطلاع می رساند، 
آن دسته که هنوز اقدامی برای ثبت نام و واریز 

نکرده اند، انتظار سرویس نداشته باشند.
پرورش با تأکید بر اینکه به منظور دسترســی 
به آمار واقعی، لازم است خانواده هایی که به 
هر دلیل قصد انصراف دارنــد، چه واریز وجه 
داشته و یا واریز وجه نداشته باشند، انصراف 
خود را در سامانه ثبت کنند، خاطرنشان کرد: 
تمام رانندگانی که قصد فعالیت در سرویس 
مدارس دارند در صورتی که تاکنون مجوزی از 
سازمان نگرفته اند، نیاز است در سامانه ثبت 
درخواســت انجام دهند، بر اساس آیین نامه 
 اجرایی ســرویس مدارس، تمــام رانندگان

بدون مجوز، توسط توسط پلیس راهور طبق 
کد ۲۰۸۱ و ۲۰۳۵ اعمال قانون خواهند شد.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان گفت: مأموریت اصلی ۴۰ دستگاه اتوبوس اعزامی این شرکت در ایام اربعین سرویس دهی در مرز مهران حدفاصل 
پارکینگ ها تا نقطه صفر مرزی بود که از ۲۱ مرداد تا ۴ شهریور نسبت به جابه جایی ۸۰ هزار زائران اربعین اقدام کرده اند.

داوود بحیرایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان برای اربعین ۴۰ دستگاه اتوبوس به همراه ۸۰ نفر راننده و دو دستگاه اتوبوس 
تعمیرات سیار همراه با نیروهای فنی برای خدمت رسانی به زائران )از مرز تا پایانه مرزی( به مرز مهران اعزام کرد.

وی افزود: پس از پایان مراسم اربعین و ابلاغ پایان مأموریت توسط وزارت کشور، اتوبوس ها از مرز مهران به سمت اصفهان با توجه به دستورالعمل ها بازگشتند.
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان تأکید کرد: مأموریت اصلی آنها ســرویس دهی در مرز مهران حدفاصل پارکینگ ها تا نقطه صفر مرزی بود که از 

بیست ویکم مرداد ماه تا چهارم شهریور ماه سال جاری نسبت به جابه جایی ۸۰ هزار زائران اربعین اقدام کرده اند.

 جابه جایی ۸۰ هزار زائر در مرز مهران توسط اتوبوسرانی اصفهان

پیاده روسازی 
ضلع شرقی خیابان 
حکیم نظامی آغاز شد

مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان گفت: 
عملیات عمرانی پیاده روســازی ضلع 
شرقی خیابان حکیم نظامی )حدفاصل 
خیابان حکیم نظامی تا خیابان مهرداد( 
به مساحت ۱۱۰۰ متر مربع و با ۲۲۲ متر 

طول آغاز شده است.

عکس خبر



   

چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

صاحب امتیاز: شرکت توسعه رسانه برتر زاینده رود   
مدیرمسئول: بهمن زین الدین

سردبیر: پریا پارسادوست
نشانی: اصفهان، خیابان ارتش، جنب پل حسین آباد، ساختمان 119، واحد 3

تلفن: 8-36284167-031     فکس: 36284166
رتبه: 8    ضریب کیفی روزنامه: 55

 www:zayanderoodonline.ir

شنبه  1۰ شهریور 14۰3  / ۲6 صفر 1446 / 31 آگوست  ۲۰۲4 / شماره 4167

رئیس ســازمان انرژی اتمی گفت: تحریم های جمهوری اسلامی ایران بر سه اصل 
هسته ای، حقوق بشر و مسائل منطقه ای اســت و بر همه عوامل نقاط قوت و پیش 
برنده انقلاب اسلامی دست گذاشته است. به گزارش »مهر«، محمد اسلامی صبح 
پنجشنبه با حضور در سالن اجتماعات گلستان شــهدای اصفهان به مناسبت هفته 
دولت اظهار کرد: حضور در این مکان مقــدس را ارج می نهیم و همواره خود را مدیون 
شــهدا می دانیم. وی با بیان اینکه درک آرمان های شــهدا برای همه افراد جامعه به 
ویژه مسئولان و نسل جوان امری ضروری است، افزود: شهیدان جلوه های عینی و 
الگوهای معاصر عشق و ایمان هســتند و ایمان باعث شده که آنها در این مسیر قرار 
گیرند و در زمان خودشان درک واقعی از رسالت خود داشته باشند. رئیس سازمان 
انرژی اتمی با اشاره به اینکه اکثر شهدای 8 ســال دفاع مقدس نوجوانان و جوانان 
بودند، گفت: آنها با آن سن کم، عاقل و بالغ و فرزند زمان خود بودند و امر ولی امر را درک 
کردند و نگذاشتند فرمایشات ولی امر روی زمین بماند و لبیک گویان جان خود را فدا 
کردند. وی با بیان اینکه هر یک از شهدا برای ما پیامی خاص دارند، افزود: باید تلاش 
کنیم همواره در پیروی از ولی امر خود عاشقانه و مؤمنانه ثابت قدم بمانیم همانگونه 
که شــهیدان رجایی و باهنر مدت زمان زیادی فرصت خدمت نداشــتند؛ اما با عمل 
خود جاودانه شدند. اسلامی با بیان اینکه تنها با داشتن عنصر اخلاص است که انسان 
می تواند علم و عمل خود را با رضایت الهی عجین کند، ادامه داد: البته مهم ترین چیز 
رسیدن به عمل صالح و مسیری است که اعمال انسان برای رضای خدا پذیرفته شود. 
وی با اشاره به مهم ترین صفت شهید رئیســی گفت: اخلاص عنصر وجودی وی بود 
که موجب شد او را خدمتگزاری بی منت و درستکار معرفی کند چرا که او برای مردم 
و خدمتگزارِ بی منت بودن سر از پا نمی شناخت. رئیس سازمان انرژی اتمی با بیان 
اینکه ما کارمندان هیچ فلسفه وجودی جز خدمت بی منت نداریم، ادامه داد: از این 
رو باید در هفته دولت با شهدا میثاق ببندیم و میثاق بستن در جوار شهدا زیباترین نوع 
میثاق ها است تا در ادامه تلاش کنیم در خدمتگزاری به مردم کوتاهی و بی حوصلگی 
نکنیم و با مردم برخورد بروکراسی نداشته باشیم. وی با تأکید بر اینکه امروز بیش از 

گذشته نیاز داریم تا به مبانی اصلی ارزش های انقلاب توجه کنیم و نباید از آنها فاصله 
بگیریم، افزود: حضور معنادار و پرشور و شوق و با عشق و ثابت قدم ماندن زیبنده امت 
اسلامی و انقلاب و مردم ما است و باید تلاش کنیم در هر جایگاه و کشوری که هستیم 
کوشش بی وقفه را نصب العین خود قرار دهیم. اسلامی به عریان شدن چهره استکبار 
جهانی با انجام قتل و غارت ها و جنایات در فلسطین اشاره کرد و گفت: اینها همان هایی 
بودند که دم از حقوق بشر می زدند و حتی با بی شرمی تمام از اقدامات اسرائیل حمایت 
می کنند و دلیل مخالفتشان با ایران نیز همین است. وی با اشاره به اینکه برای استکبار 
اصلًا بمب اتم و حقوق زنان و حقوق بشر مطرح نیست، افزود: تحریم های جمهوری 
اسلامی ایران بر سه اصل هسته ای، حقوق بشر و مســائل منطقه ای است و بر همه 
عوامل نقاط قوت و پیش برنده انقلاب اسلامی دست گذاشته و علیه آنها ما را تحریم 
می کند. اسلامی با بیان اینکه رئیس جمهور در دولت چهاردهم با همان صداقت خود 
از همه سلایق و ظرفیت ها برای گشایش در امر مردم استفاده می کند، ادامه داد: به 
نظر می رسد بتواند در این مسیر موفق عمل کند چرا که دولت چهاردهم نگاه متفاوتی از 
سایر دولت ها دارد. وی اضافه کرد: امروز مردم جهان حق را درک کرده اند و این ارزشمند 
است که در برابر ظلم ایستادگی می کنند. اسلامی در پایان همه خدمتگزاران دولت را 
به کار خالصانه و بی منت دعوت کرد و گفت: در جمهوری اسلامی، پذیرفتن مسئولیت 

خود نوعی موهبت الهی برای خدمت به مردم است.

مدیر ارشــد خدمات فنی و پشــتیبانی شــرکت فولاد مبارکــه در پنل تخصصی 
»چالش های زیرساخت و انرژی در توســعه پایدار و متوازن صنعت آهن و فولاد 
ایران« گفت: میزان خاموشی های صنایع فولادی در سال جاری به شدت افزایش 
یافته است و چنانچه فولاد مبارکه نیروگاه سیکل ترکیبی را بهره برداری نمی کرد، 

صنعت فولاد با مشکل جدی رو به رو می شد.
به گزارش »ایراســین«، محمد کاظم صباغی هرندی، مدیر ارشد خدمات فنی و 
پشتیبانی شرکت فولاد مبارکه در سومین پنل تخصصی »چالش های زیرساخت 
و انرژی در توسعه پایدار و متوازن صنعت آهن و فولاد ایران« در همایش »توسعه 
متوازن و پایدار صنعت آهن و فولاد ایران« اظهار کرد: این همایش در حالی برگزار 
می شود که نزدیک دو ماه است اکثر صنایع فولادی با چالش جدی قطعی برق رو 
به رو هستند و در توقف تولید به سر می برند. وی افزود: اغلب شرکت های فولادی در 
فروردین و اردیبهشت ماه تولید دارند و چهار ماه بعد به دلیل محدودیت برق تعطیل 
می شوند و مجدد در مهر و آبان تولید انجام می شــود و در چهار ماه بعدی به دلیل 
محدودیت گاز تولیدی صورت نمی گیرد. مدیر ارشد خدمات فنی و پشتیبانی شرکت 
فولاد مبارکه در ادامه با بیان اینکه باید برای هرگونه توســعه متوازن و غیرمتوازن 
ایجاد زیرساخت انرژی مورد توجه باشد، ادامه داد: امروز صنعت فولاد با دو چالش 
تأمین پایدار انرژی و افزایش نرخ حامل های انرژی رو به رو است. وی با بیان اینکه 
سهم صنعت در جهان از انرژی الکتریکی برق حدود 42 درصد است و در ایران این 
سهم نزدیک به 35 درصد است، اضافه کرد: این در حالی است که سهم آهن و فولاد 
نزدیک به 7.1 درصد و کمتر از 10 درصد است و باید توجه داشت که در زمان اعمال 

محدودیت برق، برق صنایع به میزان ۹0 درصد محدود شده  است.
صباغی هرندی با بیان اینکه اخیراً نیز مدت زمان خاموشــی به شــدت افزایش 
داشته است، ادامه داد: علت این امر عدم تعهد وزارت نیرو به برنامه مدیریت برق 
در تابستان است. باید توجه داشــت که از ابتدای تیر ماه تا اواسط شهریور ماه در 
بهترین حالت 120 مگاوات برق به فولاد مبارکه داده شد که معادل برق مورد نیاز 
یک کوره است و در برخی از مواقع این ســهمیه به صفر می رسد. وی با بیان اینکه 
خوشبختانه فولاد مبارکه طی دو ســال گذشته در حوزه سبد انرژی ورود کرده و 2 
واحد گازی نیروگاه ســیکل ترکیبی را خرداد و تیر ماه به مدار وارد کرد، گفت: اگر 
این نیروگاه به بهره برداری نرسیده بود مشکل جدی در حوزه تولید فولاد در کشور 

داشتیم.
مدیر ارشد خدمات فنی و پشــتیبانی شــرکت فولاد مبارکه ادامه داد: همچنین 
فولادمبارکه راه اندازی نیروگاه خورشــیدی 600 مگاواتی را در دستور کار دارد که تا 
قبل از اعمال محدویت های ســال آینده 120 مگاوات آن وارد مدار خواهد شد، از 

سویی نیز احداث از نیروگاه 100 مگاواتی بادی در منطقه خواف در دستور کار است 
که طرح مطالعات آن انجام شده و با بهره برداری کامل از این سه پروژه نیروگاهی 
از تولید 2.5 میلیون تن کربن جلوگیری خواهد شد. وی تأکید کرد: اگر از صنایع 
برای راه اندازی نیروگاه و ایجاد زیرساخت حمایت شــود، بخاطر پایداری تولید 
هم که شــده به خوبی و بهتر می توانند بهره برداری نیروگاه را انجام دهند. صباغی 
هرندی در ادامه با بیان اینکه سهم آهن وفولاد کشور در زمان اعمال محدودیت ها 
از گاز حدود 3 الی 4 درصد است، گفت: این در حالی است که به صورت متوسط 
در این شرایط80 درصد از محدودیت گاز به صنایع فولادی اختصاص می یابد. وی 
گفت: سال گذشته به دنبال ایجاد حادثه در خط انتقال گاز به استان شرکت های 
فولادی به مدت یک ماه گاز نداشتند و از ســویی نیز گاز مورد نیاز نیروگاه سیکل 
ترکیبی فولاد مبارکه نیز تأمین نشد و نیروگاهی که از شهریور ماه سال گذشته امکان 
فعالیت داشت به علت کمبود گاز نتوانست وارد مدار شود. مدیر ارشد خدمات فنی 
و پشتیبانی شرکت فولاد مبارکه در خصوص افزایش نرخ حامل های انرژی آب، 
برق و گاز نیز گفت: نرخ آب از سال ۹8 تا سال گذشــته، 11.6 برابر افزایش یافت 
همچنین قیمت برق از سال ۹8 تا ســال 1402 به حدود 17 برابر سال ۹8 رسیده 
است. همچنین نرخ گاز در سال 1402 نسبت به ســال ۹8 حدود 14.2 برابر شده 
است. این در صورتی است که سهم هزینه های انرژی در سال ۹8 از 7 درصد به 13 
درصد در سال 1402 رسیده است. وی با اشاره به راهکارهای تأمین انرژی صنایع 
اظهار کرد: ایجاد بازار انرژی به منظور خرید و فروش برق و گاز صرفه جویی شده و 
برقراری ارتباط بین مصارف خانگی به عنوان فروشنده با صنعت به عنوان خریدار، 
اجرای تعهدات وزیر نیرو در تفاهم نامــه وزارتخانه های صمت و نیرو در خصوص 
احداث 10 هزار مگاوات نیروگاه توسط صنایع، تخصیص گاز به نیروگاه های احداث 
شده توسط صنایع، احتســاب نرخ گاز نیروگاهی برای نیروگاه های احداث شده 
توســط صنایع و تدوین بسته های مشوق ســرمایه گذاری برای صنایع پرمصرف 
برای مشارکت ذخیره سازی گاز و پروژه های صرفه جویی با رویکرد تخصیص گاز 
صرفه جویی شده به صنایع از راهکارهای پیشنهادی است. مدیر ارشد خدمات فنی 
و پشتیبانی شرکت فولاد مبارکه توضیح داد: درآمد وزارت نیرو به دلیل قطع برق 
فولاد مبارکه در دو ماهه امسال 1500 میلیارد تومان کاهش یافته است و مسلماً اگر 
بخش خانگی متقاعد شود که در صورت 20 درصد صرفه جویی ماه هایی از سال را 
تا حد مشخص هزینه برق ندهد؛ در این زمینه بهبود ایجاد خواهد شد. وی گفت: از 
سویی وزارت نیرو به تعهدات خود در قبال تولید برق صنایع عمل نکرد، این وزارت 
قرار بود به میزان برق تولیدی توسط صنایع به همین میزان از محدودیت برق آنها 

بکاهد که این اتفاق نیفتاد.

رئیس دانشگاه علمی-کاربردی فرهنگ و هنر اصفهان گفت: ما مایل هستیم که 
مقطع کارشناسی ارشد در این مرکز تدریس شود. چرا که ظرفیت و آمادگی لازم 
برای این هدف وجود دارد؛ یعنی امکانات و زیرساخت مناسبی وجود دارد و برای 

این آرمان فضای علمی و منابع انسانی  هم آماده است.
به منظور آشنایی بیشتر دانش آموزان و دانشجویان با دانشگاه علمی-کاربردی 
فرهنگ و هنر اصفهان، خبرگزاری »ایسنا« در خصوص محورهایی چون توسعه و 
برنامه های آتی این مرکز، امکانات خوابگاهی و تسهیلات، تخفیفات ویژه شهریه 
و نیز فرصت های شغلی فارغ التحصیلان، با کوروش محمدی، رئیس دانشگاه 
علمی-کاربردی فرهنگ و هنر اصفهان به گفت وگو پرداخته است. آنچه در ادامه 

می خوانید مشروح این گفت وگو است.
دانشگاه علمی-کاربردی فرهنگ و هنر اصفهان چه زمانی و با چه هدفی افتتاح 

شد؟ و اکنون چه تعداد دانشجو در این مرکز مشغول به تحصیل هستند؟
دانشگاه علمی-کاربردی فرهنگ و هنر اصفهان در سال 13۹2 افتتاح شد و اکنون 
به عنوان یکی از مراکز دانشــگاهی قوی و فعال دانشگاه جامع علمی-کاربردی 
کشور شناخته می شود. این مرکز علاوه بر حوزه ملی، در زمینه پذیرش دانشجو 
در حوزه بین المللی نیز نقش مهمی ایفا می کند و آماده پذیرش دانشجو است. 
دانشگاه فرهنگ و هنر اصفهان که یکی از پیشرفته ترین مراکز دانشگاهی کشور 
به شــمار می رود، از لحاظ سیســتم رفاهی، آموزش، تکنولوژی های آموزشی، 
اساتید مجرب، امکانات و فرصت های شغلی برای دانشجویان از جایگاه ویژه ای 
برخوردار اســت و تاکنون نزدیک به 6000 فارغ التحصیل داشــته است. به طور 
مشخص، بیش از ۹5 درصد این افراد به لحاظ شغلی جذب شده اند و مشغول 
به کار شده اند. این مرکز هم اکنون نزدیک به 2000 دانشجو دارد و با پذیرش های 
مهرماه، این تعداد قطعاً افزایــش خواهد یافت. به عبارتی، دانشــگاه علمی-

کاربردی فرهنگ و هنر اصفهان یکی از مراکز شــاخص کشــور در انجام رسالت 
علمی-کاربردی، یعنی ایجاد فرصت های شغلی و تربیت نیروی کارآمد و توانمند 

با نگاه علمی به شمار می آید.
در حال حاضر چه رشته هایی در این مرکز تدریس می شود؟

این مرکز در حال حاضر در مقطع کاردانی 11 رشــته دارد که شــامل رشــته های 
مترجمی زبان انگلیســی، مدیریت کســب و کار، هنرهای تجسمی با گرایش 
عکاسی، دو رشته موسیقی )ساز ایرانی و ساز کلاسیک جهانی(، کمک کارگردانی، 
طراحی گرافیک، معماری داخلی، بازیگری، گردشگری و هتلداری است. امسال 
رشــته کاردانی بازیگری نیز برای مهرماه اضافه شده است. در مقطع کارشناسی 
نیز رشته هایی مانند معماری داخلی با گرایش محیط داخلی، طراحی گرافیک، 
تصویرسازی، روابط عمومی و رسانه، طراحی و توسعه برند )برندینگ(، موسیقی 
ایرانی و ساز جهانی، سینما با گرایش کارگردانی، مدیریت گردشگری، مدیریت 
هتلداری، مدیریت کســب و کار، عکاســی با شــاخه تبلیغات و بازیگری ارائه 
می شوند. این مرکز در حال حاضر 11 رشته در مقطع کاردانی و 12 رشته در مقطع 

کارشناسی دارد.
آیا بعد از فارغ التحصیلی دانشــجویانی که در این مرکــز تحصیل می کنند، 

تضمینی برای اشتغال آنها وجود دارد؟
دانشــجویانی که در این مرکز تحصیل می کنند، بعد از فارغ التحصیلی شانس 
بالایی برای اشــتغال دارند. اخیراً دانشــگاه جامــع علمی-کاربردی طرحی را 
اجرا کرده است که بر اساس آن، پذیرش رشــته های جدید را منوط بر تضمین 
اشتغال کرده است. رشته های جدید با تضمین اشتغال حداقل برای 50 درصد 
از افراد پذیرفته شــده ارائه می شــود. برای مثال، در مجموعه هایــی که به این 

مرکز وابســته اند، فعالیت های مرتبط با گردشگری انجام می شود، برای تربیت 
تورلیدرها که نیاز به مترجم دارند، از هم اکنون اشتغال این دانشجویان تضمین 
شده است. برای سایر رشــته هایی که جنبه کاربردی در حوزه های دیگر را دارند 
نیز با مؤسسات و مراکز مرتبط صحبت شده تا تضمین اشتغال برای آنها فراهم 
شــود. این مرکز همواره در تلاش بوده تا بهترین نیروی کار را تربیت کند و درصد 
بالایی از فارغ التحصیلان را به شــغل های مرتبط با رشــته های تحصیلی شان 
جذب کند. هدف اصلی این مرکز، تضمین اشتغال دانشجویان و افزایش درصد 

اشتغال پذیری آنان به صورت 100 درصد است.
دانشجویانی که مشغول به کار می شوند از حقوق و مزایا برخوردار می شوند یا 

ممکن است به عنوان کارآموز مشغول شوند؟
آنها استخدام می شوند. هر کسی که مشغول به کار می شود، بر طبق قوانین جاری 

کشور و وزارت کار فعالیت می کند.
چشم انداز شما برای دانشگاه علمی-کاربردی فرهنگ و هنر اصفهان چیست؟ 

این مرکز چه برنامه هایی پیش رو دارد؟
در حال حاضر ما به دنبال این هســتیم که دانشــگاه جامــع علمی-کاربردی 
فرصت های ایجاد رشــد علمی را برای مرکز فرهنگ و هنــر  اصفهان ایجاد کند. 
از جمله اینکه ما مایل هستیم که مقطع کارشناســی ارشد در این مرکز تدریس 
شود. در واقع، ما ظرفیت و آمادگی لازم را برای این هدف داریم؛ یعنی امکانات 
و زیرساخت مناسبی داریم و فضای علمی و منابع انسانی مان هم آماده است. 
منتظر هستیم که در این خصوص دستورالعمل کشــوری اجرا شود. همچنین، 

در حال حاضر، پذیرش دانشــجویان بین المللی در مقطع کاردانی و کارشناسی 
در این مرکــز وجود دارد. بیشــتر دانشــجویان بین المللی فعلی مــا در مقطع 
کاردانی و کارشناسی از کشورهای فارســی زبان هستند. البته برنامه ریزی برای 
پذیرش دانشجویان از کشــورهای غیر فارســی زبان نیز در دست انجام است 
و ما از وزارت علوم این مجوز را دریافت کرده ایم که از کشــورهای غیر فارســی 
زبان هم دانشجو جذب کنیم. برای دانشــجویان و دانش آموختگان در مقطع 
کارشناســی یک برنامه ریزی داریم و آن جذب این افراد برای ادامه تحصیل در 
شرایط عالی و مناسب است. در این راســتا ما با دانشگاه های داخلی و خارجی 
تفاهم نامه های همکاری منعقد می کنیم. به عنوان مثال، ما با دانشگاه هایی در 
ترکیه تفاهم نامه ای را امضا کرده ایم که به دانشــجویان ما این امکان را می دهد 
تا پس از فارغ التحصیلی با تخفیف ها و امتیازهــای ویژه به تحصیلات خود در 
آنجا ادامه دهند. همچنین، همکاری هایی با دانشــگاه های معتبر داخلی مانند 
دانشگاه هنر، دانشگاه خوراسگان و دیگر دانشگاه ها در استان های مختلف و نیز 
با جهاد دانشگاهی در حال انجام اســت. چرا که می خواهیم در این زمینه تبادل 

ظرفیت ها انجام شود. 

معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی اصفهان از تأمین زمین برای 
ساخت 103 هزار واحد مسکونی در قالب »طرح نهضت ملی مسکن« در استان 
خبر داد. به گزارش »ایرنا«، حمیدرضا فلاح در حاشیه آیین بهره برداری از بنای 
نظام مهندسی ساختمان استان اصفهان، شعبه شهر جدید بهارستان در جمع 
خبرنگاران افزود: سهم این استان در طرح نهضت ملی مسکن ساخت 243 هزار 

واحد مسکونی در مدت چهار سال است.
وی ادامه داد: از این رقم تاکنون برای ســاخت 103 هزار واحد زمین اختصاص 
یافته اســت و 45 هزار واحد در قالب خود مالکی و 35 هزار واحد نیز در قالب 

احیای بافت های ناکارآمد و فرسوده شهری اجرا می شود.
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی اصفهان اظهار کرد: ساخت 
حدود 1۹ هزار واحد مسکونی در شهر جدید بهارستان، پیش بینی و برای حدود 
80 درصد معادل 16 هزار واحد آن زمین تأمین شده است. وی بیان کرد: پروژه 
نهضت ملی مسکن، برخلاف طرح مسکن مهر، با تجربه ای مناسب وارد مرحله 
اجرایی می شود و انتظار داریم نظام مهندسی با دقت، همت و تعهد، بر کیفیت 
ساخت و سازها نظارت کند. به گزارش »ایرنا«، آیین افتتاح ساختمان جدید نظام 
مهندسی ساختمان اصفهان شعبه شهر جدید بهارستان، همزمان با هفته دولت و 

با حضور مدیرکل راه و شهرسازی استان برگزار شد. »نهضت ملی مسکن« طرح 
دولت سیزدهم برای خانه دار کردن مردم اســت که در آن سهم استان اصفهان 
ســاخت 243 هزار واحد در چهار سال اعلام شده اســت. مهمترین هدف این 
طرح برنامه ریزی برای تولید یک میلیون و در اُفق چهار ساله، چهار میلیون واحد 

مسکونی در کشور اعلام شده ست.

میز خدمت جهادی به نیت شــهدای اســتان اصفهان، در راستای تکریم و به 
منظور بهبود و ارتقای پاسخگویی مشــترکین و مردم، در دفتر پایگاه مقاومت 
بسیج مخابرات منطقه اصفهان واقع در ساختمان سردار شهید قاسم سلیمانی 

برپا شد. 
این میز خدمت جهادی صبح روزسه شنبه 6 شهریور ماه 1403 با حضور مجید 
رجاء مدیر فناوری اطلاعات به همراه رامین خمسه مدیر شهرستان مرکز استان، 

وجیهه رجایی رئیس اداره پشتیبانی امور مشتریان و پویا ایرانپور رئیس مرکز 
مخابرات شــهید ردانی پور برپا شد و به سئوالات و پرســش های مراجعین 

پاسخ داده شد. 
لازم به ذکر است؛ میز خدمت جهادی به نیت 24000 شهید استان اصفهان هر 
سه شنبه از ساعت 7 الی ۹ صبح در دفتر پایگاه مقاومت بسیج مخابرات منطقه 

اصفهان تا تاریخ 25 آبان برقرار است.

نام گذاری آزادراه فرودگاه اصفهان به نام شهیدجمهور
یاد رئیسی زنده است، گرچه رئیسی برفت

آزادراه فرودگاه در منطقه قهجاورستان اصفهان، به نام شهید آیت ا... رئیسی نام گذاری شد. به گزارش »تسنیم«، یکی از معابر اصلی شهر اصفهان منتهی به فرودگاه شهید 
بهشتی اصفهان که به نام جاده فرودگاه در منطقه قهجاورستان شناخته می شود، به نام شهید »آیت ا... رئیسی« نام گذاری شد. با تصویب شورای اسلامی شهر اصفهان آزادراه 
فرودگاه اصفهان از خروجی پل حصه تا فرودگاه اصفهان در منطقه 10، به مناسبت هفته دولت به نام شهید آیت ا... دکتر ابراهیم رئیسی نام گذاری شد. نام گذاری آزادراه فرودگاه 

اصفهان به نام شهید آیت ا... رئیسی از طریق ارتباط تصویری با محمد اسلامی، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی در گلستان شهدای اصفهان انجام شد.

شهردار اصفهان در دیدار با مدیرعامل ذوب آهن اصفهان از همکاری سازنده 
این مجتمع در توسعه خطوط مترو تقدیر کرد.

به گزارش »ایمنــا«، علی قاســم زاده شــهردار اصفهان به همــراه محمد 
نورصالحی رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان و میثم علینقیان، معاون 

مالی و اقتصادی شهرداری اصفهان با حضور در ذوب آهن اصفهان از تعامل 
سازنده این مجتمع عظیم صنعتی با شهرداری اصفهان برای توسعه خطوط 

مترو تقدیر کرد.
در این دیدار مهــدی کوهی، مدیرعامل ذوب آهن اصفهان طی گزارشــی به 
زمینه های همکاری متقابل این مجتمع با شهرداری اصفهان از جمله توسعه 

خطوط مترو و صنعتی سازی ساختمان پرداخت.
به گزارش »ایمنا«، طرح های توسعه خطوط متروی شهر اصفهان با ریل ملی 

تولیدی ذوب آهن اصفهان در حال احداث است.

رئیس سازمان انرژی اتمی در گلستان شهدای اصفهان مطرح کرد:

استکبار بر همه نقاط قوت ایران دست گذاشته است
مدیر ارشد خدمات فنی و پشتیبانی شرکت فولاد مبارکه در همایش »توسعه متوازن و پایدار صنعت 

آهن و فولاد ایران«:

مدت زمان خاموشی صنایع فولادی در سال جاری به شدت افزایش یافت 

برگزاری میز خدمت جهادی به نیت شهدای استان اصفهانزمین ۱۰۳ هزار واحد مسکونی »طرح نهضت ملی مسکن« در اصفهان تأمین شد

رئیس دانشگاه علمی-کاربردی فرهنگ و هنر اصفهان:

برای جذب دانشجو در کارشناسی ارشد آمادگی کامل داریم

همکاری شهرداری و ذوب آهن در 
توسعه خطوط مترو اصفهان
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